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OPENBARE ZITTING 

Agendapunten 

Algemeen bestuur 

Notulen 

1. Goedkeuring notulen gemeenteraad 20 januari 2022 

DE GEMEENTERAAD 

Bevoegdheid 

Artikel 32 van het decreet lokaal bestuur dat stelt dat de notulen van de vergadering van de 
gemeenteraad onder de verantwoordelijkheid van de algemeen directeur worden opgesteld 
overeenkomstig artikelen 277 en 278. 

Juridisch kader 

Artikel 278 dat stelt dat de notulen van de gemeenteraad vermelden, in chronologische volgorde, alle 
besproken onderwerpen vermelden, alsook het gevolg dat werd gegeven aan die punten waarover de 
gemeenteraad geen beslissing heeft genomen. Zij maken eveneens duidelijk melding van alle 
beslissingen en het resultaat van de stemmingen. Behalve bij geheime stemming, vermelden de notulen 
voor elk raadslid of hij voor of tegen het voorstel heeft gestemd of zich onthield. Van deze laatste 
verplichting kan worden afgeweken voor beslissingen genomen met unanimiteit. 

Feiten en context 

Elk gemeenteraadslid heeft het recht tijdens de vergadering opmerkingen te maken over de redactie van 
de notulen van de vorige vergadering. Als die opmerkingen door de gemeenteraad worden aangenomen, 
worden de notulen in die zin aangepast. 

Vormvereisten 

Artikel 28 van het decreet lokaal bestuur dat stelt dat de vergaderingen van de gemeenteraad openbaar 
zijn, behalve in de uitzonderingsgevallen zoals voorzien onder §1, 1° en 2e lid. 

Motivering 

Een ontwerp van de notulen worden ten minste acht dagen voor de dag van de vergadering ter 
beschikking gesteld van de gemeenteraadsleden. 

Financiële aspecten 

// 

Interne communicatie 

// 

Externe communicatie 

De notulen van de openbare zitting worden gepubliceerd op www.destelbergen.be . 

BESLUIT: Unaniem 

Enig artikel. De notulen van de gemeenteraadszitting van 20 januari 2022 worden goedgekeurd. 

Intergemeentelijke samenwerking 

Toetreding 

2. Goedkeuring verlenging interlokale vereniging COVID Scheldekracht (ilv) 

Burgemeester Sierens (Open VLD) licht toe en vraagt de goedkeuring. 

DE GEMEENTERAAD 

Bevoegdheid 

Artikel 41, 4° van het decreet over het lokaal bestuur van 22 december 2017 dat stelt dat de 
gemeenteraad bevoegd is voor het oprichten van en het toetreden tot rechtspersonen en het beslissen tot 

http://www.destelbergen.be/


 

 

oprichting van, deelname aan of vertegenwoordiging in agentschappen, instellingen, verenigingen en 
ondernemingen. 

Juridisch kader 

Overeenkomstig artikel 392 van het DLB kunnen dat twee of meer gemeenten een 
samenwerkingsverband zonder rechtspersoonlijkheid vormen om, zonder beheersoverdracht, een 
welbepaald project van gemeentelijk belang te verwezenlijken.  

Feiten en context 

De gemeenteraad keurde op 25 februari 2021 de oprichting van de ILV Covid Scheldekracht goed. Het 
voorbije jaar hebben de 8 lokale besturen van de Eerstelijnszone Scheldekracht (met werkingsgebied 
Destelbergen, Melle, Merelbeke, Laarne, Wetteren, Wichelen, Lochristi en Wachtebeke) intensief 
samengewerkt rond de volgende thema’s: 

• Vaccinatie 

• Preventie en controle van lokale uitbraken 

• Contact- en bronopsporing 

• Sensibilisering en communicatie over de geldende maatregelen 

• Ondersteuning van zorg- en welzijnsactoren 

• Diverse COVID-gerelateerde acties 

Vormvereisten 

// 

Motivering 

Vooral de verschillende vaccinatiecampagnes in de centra van Wetteren en Wachtebeke bleken 
bijzonder arbeidsintensief. Een snelle en gezamenlijke besluitvorming in de regio was hiervoor zeer 
belangrijk. De samenwerkingsvorm van het ILV Covid Scheldekracht bleek een goed juridische kader te 
zijn. 

In het besluit van 25 februari 2021 werd het ILV opgericht voor de duur van 1 jaar, met name tot 28 
februari 2022. De COVID-pandemie kent nog steeds geen duidelijk einde. De samenwerking ter 
bestrijding van de pandemie  op niveau van de Eerstelijnszone Scheldekracht geniet nog steeds de 
voorkeur. 

Dit binnen de grenzen en bevoegdheden die vanuit de hogere overheden toevertrouwd worden aan de 
lokale besturen. De ILV blijft streven naar een maximale afstemming met de zorg- en welzijnsactoren 
binnen de eerstelijnszone. Dit doet de interlokale vereniging door samenwerking en overleg met de 
gemeenten en de zorgraad van ELZ Scheldekracht. 

Financiële aspecten 

// 

Interne communicatie 

Alle bij de coranacrisis betrokken diensten worden geïnformeerd over deze beslissing. 

Externe communicatie 

Afschrift van dit besluit wordt over gemaakt aan  beherende gemeente, Merelbeke 
Hundelgemsesteenweg 353 te 9820 Merelbeke via peter.dendooven@merelbeke.be 

BESLUIT: Unaniem 

Artikel 1. Goedkeuring wordt verleend aan de verlenging van de deelname aan de interlokale vereniging 
(ILV) COVID Scheldekracht. 

Artikel 2. Goedkeuring wordt verleend aan de verlenging van de overeenkomst met statutaire draagkracht 
met één jaar tot 28 februari 2023. 

Artikel 3. De burgemeester en de algemeen directeur worden gemandateerd om de verlenging van de 
overeenkomst met statutaire draagkracht in uitvoering van dit besluit te ondertekenen. 
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Algemene vergaderingen 

3. Kennisname notulen BC Covid Scheldekracht  (ILV) van 24 januari 2022 

DE GEMEENTERAAD 

Bevoegdheid 

Artikel 41, 4° van het decreet over het lokaal bestuur van 22 december 2017 dat stelt dat de 
gemeenteraad bevoegd is voor het oprichten van en het toetreden tot rechtspersonen en het beslissen tot 
oprichting van, deelname aan of vertegenwoordiging in agentschappen, instellingen, verenigingen en 
ondernemingen. 

Het engagement van het College van burgemeester en schepenen om de vaccinatiestrategie in het kader 
van de strijd tegen COVID19 maandelijks te rapporteren aan de gemeenteraad. 

Juridisch kader 

Gemeenteraadsbeslissing van 25 februari 2021 betreffende de toetreding tot de interlokale vereniging 
COVID Scheldekracht (ilv) 

Gemeenteraadsbeslissing van heden betreffende de verlenging van de interlokale vereniging COVID 
Scheldekracht (ilv). 

Feiten en context 

De gemeenteraad besloot toe te treden tot de ILV Covid Scheldekracht. Dit intergemeentelijk 
samenwerkingsverband streeft naar een goede lokale ondersteuning bij de beheersing van de Covid-
pandemie en het opvangen van de gevolgen ervan binnen het werkgebied van de Eerstelijnszone 
Scheldekracht.  

Binnen het ILV wordt een beheerscomité opgericht, dat conform artikel 395 DLB is samengesteld uit één 
afgevaardigde van elke deelnemer, en dat overlegt over de wijze waarop de overeenkomst wordt 
uitgevoerd.  

Het beheerscomité formuleert waar nodig adviezen ten behoeve van de beherende gemeente, stelt het 
jaarverslag en de rekening van de ILV vast en legt ze ter goedkeuring voor aan de raden van de 
deelnemende lokale besturen, waarvan de gewone meerderheid de goedkeuring verleent.  

Vormvereisten 

In de beheersovereenkomst werd opgenomen dat de deelnemers van de ILV op geregelde wijze 
geïnformeerd via de leden van het beheerscomité. 

Motivering 

Wegens de urgentie van de vaccinatiestrategie in de strijd tegen COVID19 engageerde College van 
burgemeester en schepenen om maandelijks te rapporteren over de vooruitgang van de 
vaccinatiestrategie. Deze vooruitgang kan oa. worden opgevolgd via de notulen van het beheerscomité 
van ILV Covid Scheldekracht. 

Financiële aspecten 

// 

Interne communicatie 

// 

Externe communicatie 

// 

BESLUIT: 

Enig artikel. De raad neemt kennis van de notulen van het beheerscomité Covid Scheldekracht (ILV) van 
24 januari 2022. 

  



 

 

Interne zaken 

Overheidsopdrachten 

4. Goedkeuring selectieleidraad, lastvoorwaarden en gunningswijze betreffende afsluiten van 
volgende verzekeringscontracten: Personenverzekeringen, Verzekeringen Materiële Schade, 
Verzekeringen Aansprakelijkheid, Verzekeringen Auto, … 

Algemeen directeur Deryckere licht toe en vraagt de goedkeuring. 

Raadslid Torcq (CD&V) zegt: “Ik kan inderdaad onderscheiden dat dit een zeer professioneel opgemaakt 
document is. Men heeft oog gehad voor de meest recente soorten waarborgen die er bestaan, 
bijvoorbeeld de aanrijding van eigen gebouwen door eigen voertuigen. Dat is iets dat vaak vergeten 
wordt. Dat zit hier ook in, heb ik gezien. Ik had alleen een vraag over de algemene brandverzekering. Het 
verwondert me voor een stuk dat de vrijstelling op 250 staat. In eerste instantie lijkt dat goed, zo laag 
mogelijk. Voor een gemeentebestuur als het onze lijkt een hogere vrijstelling beter, om een lagere premie 
te bekomen – wetende dat schadegevallen onder de 1000 euro bijvoorbeeld toch door de technische 
dienst worden opgevangen, en waarbij de administratie op zich al veel kost. Ik zou daar een klein 
amendement op aanbrengen, om die vrijstelling toch iets hoger te zetten dan 250 euro.” 

Algemeen directeur Deryckere zegt: “We gaan dat zeker meenemen. Het is zo dat in de volledige 
procedure ook een onderhandelingsfase voorzien is, die ons in staat stelt om nog wat nuance te brengen 
in de opdracht en toch de meest voordelige formule te kiezen. Ik ga het zeker noteren als suggestie.” 

Raadslid Torcq (CD&V) zegt: “U sprak over een totale omvang van 661.000 euro. In welke mate kan dat 
nog een procedure met onderhandeling zijn?” 

Algemeen directeur Deryckere zegt: “Bij elke overheidsopdracht moeten we ramen wat de opdracht kan 
kosten. Die bepaalt dan ook de juiste procedure in het kader van overheidsopdrachten. We pinnen ons 
daar niet op vast. We hebben wel al geleerd, na audit, dat er nog weinig onderhandeling kan gevoerd 
worden rond die eerste aanbieding van verzekering. Het gaat dan vooral over de bijkomende 
dienstverlening en het finetunen van het geheel. Om er nu van overtuigd te zijn dat die premies nog 
zwaar gaan dalen... die illusie zijn we al kwijt. Het zal vooral onderhandelen zijn over bijkomende 
dienstverlening en nuances in de mogelijke opties die nog kunnen aangeboden worden.” 

Raadslid Scheire (Vlaams Belang) zegt: “Ik zou willen vragen hoe de gemeente het doet om 21% te 
betalen, die je als gemeente niet kan aftrekken.” 

Algemeen directeur Deryckere zegt: “Als gemeente zijn we niet vrijgesteld. We kunnen de BTW niet 
verleggen.” 

Raadslid Scheire (Vlaams Belang) zegt: “In België wordt er geen BTW geheven op verzekeringen. Alleen 
taksen en bijdragen.” 

Algemeen directeur Deryckere zegt: “Waar heeft u dat juist teruggevonden?” 

Raadslid Scheire (Vlaams Belang) zegt: “Er is me gevraagd geweest om dat hier voor te leggen.” 

Algemeen directeur Deryckere zegt: “Ik ga moeten nakijken waar dat juist zou zijn foutgelopen.” 

DE GEMEENTERAAD, 

Bevoegdheid 

Artikel 41, 10° van het Decreet Lokaal Bestuur van 22 december 2017, bepaalt dat  
de gemeenteraad bevoegd is voor het vaststellen van de plaatsingsprocedure en het vaststellen van de 
voorwaarden van overheidsopdrachten; 

Juridisch kader 

De wet van 17 juni 2013 betreffende de motivering, de informatie en de rechtsmiddelen  
inzake overheidsopdrachten, bepaalde opdrachten voor werken, leveringen en diensten  
en concessies, en latere wijzigingen. 

De wet van 17 juni 2016 inzake overheidsopdrachten, meer bepaald artikel 38, § 1, 1° f)  
(het geraamde bedrag excl. btw bereikt de drempel van € 215.000,00 niet) en artikel 57,  
en meer bepaald  artikels 2, 36° en 48 die een gezamenlijke realisatie van de opdracht in naam  
en voor rekening van meerdere aanbesteders toelaat. 

Het koninklijk besluit van 14 januari 2013 tot bepaling van de algemene uitvoeringsregels  
van de overheidsopdrachten, en latere wijzigingen. 

Het koninklijk besluit van 18 april 2017 betreffende plaatsing overheidsopdrachten  
klassieke sectoren, en latere wijzigingen. 



 

 

Gemeenteraadsbeslissing van 23 januari 2020 betreft de afbakening van het begrip  
‘dagelijks bestuur’ zoals bedoeld door het Decreet van Lokaal Bestuur en het vaststellen  
van verrichtingen die zijn vrijgesteld van het voorafgaande visum van de financieel directeur. 

Feiten en context 

Het college van burgemeester en schepenen verleende in zitting van 15 februari 2022  
principiële goedkeuring aan de opdracht “Afsluiten van volgende verzekeringscontracten: 
Personenverzekeringen, Verzekeringen Materiële Schade, Verzekeringen Aansprakelijkheid,  
Verzekeringen Auto en Verzekeringen Gezondheidszorgen voor de Verzekeringsnemer”  
tegen een initieel geraamd bedrag van € 546.885,96 excl. btw of € 661.732,00 incl. 21% btw  
voor een periode van 48 maanden. 

Deze opdracht is als volgt opgedeeld: 

* Perceel 1 (BOAR VERZEKERINGEN),  
raming: € 131.562,81 excl. btw of € 159.191,00 incl. 21% btw voor een periode van 12 maanden; 

* Verlenging 1 (BOAR VERZEKERINGEN),  
raming: € 131.562,81 excl. btw of € 159.191,00 incl. 21% btw voor een periode van 12 maanden; 

* Verlenging 2 (BOAR VERZEKERINGEN),  
raming: € 131.562,81 excl. btw of € 159.191,00 incl. 21% btw voor een periode van 12 maanden; 

* Verlenging 3 (BOAR VERZEKERINGEN),  
raming: € 131.562,81 excl. btw of € 159.191,00 incl. 21% btw voor een periode van 12 maanden; 

* Perceel 2 (GEZONDHEIDSZORGEN),  
raming: € 5.158,68 excl. btw of € 6.242,00 incl. 21% btw voor een periode van 12 maanden; 

* Verlenging 1 (GEZONDHEIDSZORGEN),  
raming: € 5.158,68 excl. btw of € 6.242,00 incl. 21% btw voor een periode van 12 maanden; 

* Verlenging 2 (GEZONDHEIDSZORGEN),  
raming: € 5.158,68 excl. btw of € 6.242,00 incl. 21% btw voor een periode van 12 maanden; 

* Verlenging 3 (GEZONDHEIDSZORGEN),  
raming: € 5.158,68 excl. btw of € 6.242,00 incl. 21% btw voor een periode van 12 maanden. 

De totale uitgave voor deze opdracht wordt geraamd op € 546.885,96 excl. btw  
of € 661.732,00 incl. 21% btw voor een periode van 48 maanden. 

Percelen 1 en 2 worden afgesloten voor een duur van 12 maanden.  
De verlengingen gebeuren stilzwijgend. 

Er wordt voorgesteld de opdracht te gunnen bij wijze van de mededingingsprocedure  
met onderhandeling. 

Deze raming overschrijdt de limieten van de Europese bekendmaking. 

Het betreft een gezamenlijke opdracht waarbij Gemeente Destelbergen optreedt  
in naam van OCMW Destelbergen bij de gunning van de opdracht. 

Vormvereisten 

// 

Motivering 

Deze overheidsopdracht wordt geplaatst bij mededingingsprocedure met onderhandeling 

Financiële aspecten  

De uitgave voor deze opdracht zal voorzien worden in het Exploitatiekrediet van 2023 tem 2026.  
op kredietcode 6231005 / 011200; 6231006 / 011200; 6130001 / 011200; 6131999 / 011500;  
6139000 / 011500; 6120999 / 011905; 6120150 / 011200; 6120100 / 011999; 6120160 / 011906; 
6000200 / 098500 & 6142200 / 011500. 

Interne communicatie 

Een afschrift van dit besluit wordt over gemaakt aan de afdeling Interne zaken. 

Externe communicatie 

De aankondiging van de opdracht wordt ingevuld en bekendgemaakt op nationaal  
en Europees niveau. 



 

 

BESLUIT: Unaniem 

Artikel 1. De selectievereisten zoals opgenomen in de publicatie en de raming, de lastvoorwaarden en 
gunningswijze voor de opdracht “Afsluiten van volgende verzekeringscontracten:  
Personenverzekeringen, Verzekeringen Materiële Schade, Verzekeringen Aansprakelijkheid,  
Verzekeringen Auto en Verzekeringen Gezondheidszorgen voor de Verzekeringsnemer”,  
opgesteld door de dienst Overheidsopdrachten worden goedgekeurd. 

De raming bedraagt € 546.885,96 excl. btw of € 661.732,00 incl. 21% btw voor een periode  
van 48 maanden. 

Artikel 2. Bovengenoemde opdracht wordt gegund bij wijze van de mededingingsprocedure  
met onderhandeling. 

Artikel 3. De aankondiging van de opdracht wordt ingevuld en bekendgemaakt op nationaal  
en Europees niveau. 

GIS 

5. Goedkeuring samenwerkingsovereenkomst GIS PIVA eGov 

Algemeen directeur Deryckere licht toe en vraagt de goedkeuring. 

Raadslid Scheire (Vlaams Belang) zegt: “Moet de overheid kosten doorrekenen aan een andere overheid 
voor dienstverlening?” 

Algemeen directeur Deryckere zegt: “Ja, het is in feite wel een dienstverlening waar we de keuze hebben 
om de kennis in te huren op de private markt, wat we veel duurder gaan betalen, of uren af te nemen bij 
een provinciale dienst die zich daar op heeft georganiseerd ter ondersteuning van lokale besturen. Op die 
uurtarieven worden geen winstmarges genomen. In het andere geval zouden we zelf mensen moeten 
aanwerven en zou het ons ook geld kosten. Omwille van het feit dat we kunnen genieten van hogere 
profielen, mensen op universitair niveau die daar mee bezig zijn, die we zelf moeilijk op dat niveau 
zouden kunnen tewerkstellen, is er gekozen om toch die weg in te slaan en samen te werken met de 
provincie. Die manuren worden gewoon uur om uur betaald. Daar zit geen winst op. Het is een kwestie 
van kostendeling.” 

DE GEMEENTERAAD 

Bevoegdheid 

Artikel 41, 5de van het decreet Lokaal Bestuur bepaalt dat het goedkeuren van beheersovereenkomsten 
en samenwerkingsovereenkomsten bedoeld in de artikelen 196, 234 en 247 exclusieve bevoegdheid is 
van de gemeenteraad. 

Juridisch kader 

Decreet lokaal bestuur van 22 december 2017 in het bijzonder de bepalingen artikel 56  §5 dat stelt dat 
het college van burgemeester en schepenen verantwoordelijk is voor de zorg voor het gemeentearchief. 

Bestuursdecreet van 7 december 2018 en de bepalingen tot archiveren en ontsluiten van 
overheidsinformatie. 

Feiten en context 

Lokale overheden hebben het vaak moeilijk om efficiënt die specialismen te leveren die noodzakelijk zijn 
voor de goede werking van hun administratie. Deze overheden zijn betrokken in heel wat processen waar 
de Provincie ook actor is. 

De efficiënte werking van de lokale overheden is in het belang van alle actoren (burger, ondernemingen, 
andere overheden, ...). Met verschillende lokale overheden samen over neutrale, niet commercieel 
gebonden deskundigheid beschikken is een mogelijke oplossing. 

De Provincie kan vanuit haar bestaande intermediaire rol en invulling gevend aan artikel 2 (§2, 2e) van 
het Provinciedecreet, een ondersteunende, coördinerende rol spelen bij het participatorisch inzetten van 
deskundigheid bij deze lokale overheden. 

Zij beschikt hiervoor over eGov, dat als missie heeft externe informatica-gerelateerde ondersteuning te 
bieden en daarbij intermediair op te treden naar de hogere overheden toe. 

Collegebeslissing van 9 juli 2013 betreft de samenwerking met de provinciale GIS-coördinator in het 
kader van het gemeentelijke GIS-beleid. 

Vormvereisten 

// 



 

 

Motivering 

Een professioneel beheer van geografische informatie en GIS-beleid in lokale besturen is noodzakelijk in 
functie van goede dienstverlening. Geografische informatie wordt gebruikt binnen verschillende 
beleidsdomeinen (ruimtelijke ordening, leefmilieu, mobiliteit, lokale economie, noodplanning, beheer 
openbaar domein, vrije tijd, welzijn, …) en dit in verschillende vormen (inventariseren, analyseren en 
modelleren). 

In 2013 werd gekozen voor een samenwerking met de provinciale GIS-coördinator op het GIS-beleid voor 
Destelbergen mee vorm te geven.  

Vanaf 2022 wordt deze samenwerking verder bestendigd en opnieuw geformaliseerd in een nieuwe 
samenwerkingsovereenkomst 2022. 

Financiële aspecten 

Kostprijs van de provinciale dienstverlening bedraagt op jaarbasis 15 000 EUR. 

Kredieten zijn voorzien op kredietsleutel BI: 11903 AR: 6131999. 

Interne communicatie 

Afschrift wordt bezorgd aan de betrokken diensten/afdelingen. 

Externe communicatie 

Afschrift wordt bezorgd aan de Piva eGov ter attentie van Directeur piva eGov, Dirk Goeminne, 
dirk.goeminne@oost-vlaanderen.be . 

BESLUIT: 

Voor de fractie Open VLD stemmen voor: Elsie Sierens, Ben D'Haene, Filip Demeyer, Michaël 
Vercruyssen, Jacques Bouckaert, Sofie Vanden Hove, Eveline Hoste, Céline De Weerd 

Voor de fractie N-VA stemmen voor: Williame Raman, Renaat De Sutter, Eva Rombaut, Hildegarde 
Van Rompu, Koen Van Hende 

Voor de fractie Vooruit stemmen voor: Etienne Balcaen, Eddy Van de Walle, Helena Verbeke 

Voor de fractie CD&V stemmen voor: Carolien Ongena, Alain Torcq, Ivan Stevens, Didier Lebrun, 
Laura Van Rentergem 

Voor de fractie Groen stemmen voor: Martinne Plets 

Voor de fractie Vlaams Belang stemmen tegen: Henriette Scheire 

Enig artikel. Goedkeuring wordt verleend aan de samenwerkingsovereenkomst GIS goed met ingang van 
1 januari 2022 om beroep te doen op de diensten van de piva eGov inzake GIS. 

Vrije tijd 

Algemeen 

6. Goedkeuring toelagen 2022 

Burgemeester Sierens (Open VLD) licht toe en vraagt de goedkeuring. 

Raadslid Scheire (Vlaams Belang) zegt: “Ontwikkelingssamenwerking voor 56.260 euro. Dat is qua 
totaalbedrag iets minder dan de eigen jeugdvereningen en culturele instellingen samen. Wat is het nut 
van sommige subsidies van 55 euro en 136 euro, als men ziet dat het Rode Kruis, die zo belangrijk werk 
doet voor eigen mensen, amper iets krijgt?” 

Schepen Vercruyssen (Open VLD) zegt: “Het is een beleidskeuze die gemaakt is om aan 
ontwikkelingssamenking te doen in onze gemeente. Ik denk dat we daar terecht fier mogen op zijn. Er zijn 
mensen die het bijlange niet zo goed hebben als wijzelf. En we moeten ook zeggen dat organisaties als 
het Rode Kruis ook andere financieringsvormen hebben. Mensen in Afrika of Azië bijvoorbeeld kunnen 
daar niet over beschikken. Dat is dus een beleidskeuze.” 

DE GEMEENTERAAD 

Bevoegdheid 

Artikel 40 §1 en §2 van het decreet over het lokaal bestuur van 22 december 2017. 
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Juridisch kader 

Gemeenteraadsbeslissing dd. 25 april 2019 betreffende de goedkeuring reglement toelage voor 
jubilerende verenigingen; 

Gemeenteraadsbeslissing dd. 19 december 2019 betreffende de goedkeuring van de aanpassing 
subsidiereglement culturele verenigingen; 

Gemeenteraadsbeslissing dd. 19 december 2019 betreffende de goedkeuring van de aanpassing 
reglement subsidiëring en erkenning jeugdwerk; 

Gemeenteraadsbeslissing dd. 19 december 2019 betreffende de goedkeuring van de aanpassing 
subsidiereglement ontwikkelingssamenwerking; 

Gemeenteraadsbeslissing dd. 19 december 2019 betreffende de goedkeuring van de aanpassing 
subsidiereglementen sport; 

Gemeenteraadsbeslissing dd. 19 december 2019 betreffende de goedkeuring van de aanpassing 
subsidiereglement ouderenverenigingen; 

Gemeenteraadsbeslissing dd. 24 juni 2021 betreffende de goedkeuring van het reglement gemeentelijke 
ondersteuning gemeenschapsvormende initiatieven in het kader van het relanceplan; 

Gemeenteraadsbeslissing dd. 21 oktober 2021 betreffende de goedkeuring van de tijdelijke aanpassing 
ondersteuningsreglementen in het kader van de uitvoering van relancemaatregelen voor de verenigingen 
en gemeenschapsbevorderende initiatieven; 

Gemeenteraadsbeslissing dd. 23 december 2021 betreffende de vaststelling meerjarenplanaanpassing 
2021-2. 

Feiten en context 

Een toelage kan pas worden uitbetaald na goedkeuring van een aanvraag of werkingsverslag door het 
college van burgemeester en schepenen of, indien zo bepaald in het relevante reglement, door de 
gemeenteraad. 

Vormvereisten 

// 

Motivering 

Het jeugdwerk, de sportparticipatie, het socioculturele leven, gemeenschapsvorming, het welzijnswerk, 
de sensibilisatie rond de Noord-Zuidproblematiek en de lokale verankering van 
ontwikkelingssamenwerking worden gestimuleerd via toelagen. 

Financiële aspecten 

Budgetten zijn voorzien onder AR 6493000 BI 016000, BI 053000, BI 070900, BI 071900, BI 074100, BI 
075000, BI 090900 en BI 098500. 

Interne communicatie  

Afschrift van deze beslissing wordt bezorgd aan de jeugddienst, de sportdienst, de cultuurdienst en de 
financiële dienst. 

Externe communicatie 

// 

BESLUIT: 

Voor de fractie Open VLD stemmen voor: Elsie Sierens, Ben D'Haene, Filip Demeyer, Michaël 
Vercruyssen, Jacques Bouckaert, Sofie Vanden Hove, Eveline Hoste, Céline De Weerd 

Voor de fractie N-VA stemmen voor: Williame Raman, Renaat De Sutter, Eva Rombaut, Hildegarde 
Van Rompu, Koen Van Hende 

Voor de fractie Vooruit stemmen voor: Etienne Balcaen, Eddy Van de Walle, Helena Verbeke 

Voor de fractie CD&V stemmen voor: Carolien Ongena, Alain Torcq, Ivan Stevens, Didier Lebrun, 
Laura Van Rentergem 

Voor de fractie Groen stemmen voor: Martinne Plets 

Voor de fractie Vlaams Belang onthouden zich: Henriette Scheire 

Artikel 1. De toelagen voor het jaar 2022 worden als volgt vastgesteld:  



 

 

 

AR BI Actie Vereniging/Organisatie bedrag 

       

          

6493000 053000   Toegestane werkingssubsidies  

    Land-, tuin- & bosbouw  

      Bloemistengilde € 136 

   Proefcentrum voor sierteelt € 682 

     

6493000 075000   Toegestane werkingssubsidies  

      Jeugdsector- en verenigingsondersteuning   

      
Toelagen te verdelen volgens reglement subsidiëring 
jeugdwerk  

     Basis- en werkingssubsidies € 5.212 

     Kadervormingsubsidies € 3.000 

   
  Subsidies voor duurzame en (brand)veilige  
  jeugdinfrastructuur en (her)aanleg van buitenterreinen € 13.663 

     Jeugdhuis Den Draai € 2.000 

        Fuifsubsidies € 7.000 

     Materiaal subsidiëring (EHBO) € 1.500 

     Huur lokalen (erfpacht) € 1.000 

   
Toelagen te verdelen volgens subsidiereglement voor 
gemeenschapsvormende initiatieven € 1.625 

     

6493000 070900   Toegestane werkingssubsidies   

      Overige culturele instellingen   

  
  

  
    

Werkingssubsidie socio-culturele verenigingen (categorie 
a+b) € 11.056 

   Werkingssubsidie socio-culturele verenigingen (categorie c) € 3.177 

   Werkingssubsidie ouderenverenigingen € 1.600 

     
Toelagen te verdelen volgens subsidiereglement voor 
gemeenschapsvormende initiatieven  € 10.000 

   
Toelagen te verdelen volgens subsidiereglement voor 
jubilerende verenigingen € 1.250 

   vzw Parochiale Werken Eenbeekeinde € 409 

     vzw Parochiale Werken Destelbergen Centrum € 409 

     vzw Parochiale Werken Heusden € 545 

     St Vincentiusvereniging € 136 

     KOGH € 1.500 

      N.S.B Heusden € 55 

   V.O.S. € 55 

      kermis Melhoek € 4.000 

      kermis Eenbeekeinde € 4.000 

      kermis Haenhout € 4.000 

      kermis Heirweg-Damvallei € 4.000 

      Heusden Leeft - kermis Heusden € 15.000 

          

6493000 071900 05.01.02.08 Toegestane werkingssubsidies  

   Vrije Tijd  

   
Toelagen te verdelen volgens subsidiereglement voor 
gemeenschapsvormende initiatieven € 8.000 

     

     

6493000 074100   Toegestane werkingssubsidies   

      Sportpromotie en -evenementen   

     Toelagen sportverenigingen algemene subsidie € 16.000 

     Toelagen sportverenigingen met jeugdwerking € 14.500 



 

 

     Toelagen impulssubsidie jeugdclubs € 16.500 

     Toelagen organisatie sportkampen door clubs € 6.000 

     Toelagen naschoolse sport  € 900 

     Toelage schooldeelname aan het gemeentelijke sportaanbod € 1.500 

      Toelage sportinfrastructuur € 6.000 

   Sportcomité Klaver 7 € 25.000 

          

6493000 090900   Toegestane werkingssubsidies  

      Overige verrichtingen inzake sociaal beleid   

   Vlaams Communicatie & Assistentiebureau voor doven € 109 

      Samana Centrum Destelbergen € 218 

      Samana Piux X Eenbeekeinde € 218 

      Samana Heusden € 218 

      Familiehulp Gent € 136 

      Familiezorg Oost-Vlaanderen € 136 

      i-mensThuishulp € 136 

      i-mens Thuisverzorging in solidariteit vzw € 136 

      i-mens Solidariteit voor het gezin vzw € 136 

      Partena gezinszorg vzw € 136 

          

6493000 016000   Toegestane werkingssubsidies   

      Hulp aan het buitenland    

   Noodhulp € 2.000 

   Plan-kinderen (4) € 1.440 

      
Toelagen te verdelen volgens subsidiereglement voor 
ontwikkelingssamenwerking € 56.260 

      11.11.11-comité € 150 

      Oxfam Wereldwinkel Destelbergen-Heusden € 150 

          

6493000 098500   Toegestane werkingssubsidies   

      Gezondheidspromotie en ziektepreventie    

      Wiegwijs € 136 

      Vrijwillige Bloedgevers Heusden € 136 

      Belgische Rode Kruis Heusden € 205 

      Belgische Rode Kruis + Vrijwillige Bloedgevers Destelbergen € 341 

 
Artikel 2. Uitbetaling van een toelage gebeurt na indienen en goedkeuren van een aanvraag of 
werkingsverslag. 

7. Goedkeuring berekening subsidies relancemaatregelen verenigingen 2021 

Burgemeester Sierens (Open VLD) licht toe en vraagt de goedkeuring. 

Raadslid Torcq (CD&V) zegt: “Ik begrijp de berekeningswijze niet zo goed. Ik zie de tabel in bijlage in het 
portaal en ook op de kopies. Ik zie dan bijvoorbeeld dat de laatste indiener, balletschool An Van Den 
Broeck, voor in totaal 38.552,- euro, 0 tegemoetkomingen krijgt. Of toch?” 

Burgemeester Sierens (Open VLD) zegt: “Neen, het is zo dat de bedragen bij sanitaire kosten en kosten 
huisvesting, de bedragen betreffen die zij ingediend hebben. Dat wordt afgetopt, ook al dient men heel 
veel in, tot maximum 2.500 euro. Die berekening is gebeurd met een verdeelsleutel, met een maximum 
van 2.500 euro per vereniging. Bij An Van Den Broeck staat 38.000 euro bij kosten huisvesting, maar 
daar zat een heel Excelbestand bij met een oplijsting van haar facturen die ze ingediend had. Ongeacht 
het bedrag, kan ze maximaal 2.500 euro krijgen. Ook de surfclub heeft voor 12.300 euro ingediend, maar 
kan maar 2.500 euro ontvangen. De formule die erachter zit, kunnen we u doorgeven. Er is gewoon een 
aftopping toegepast van 2.500 euro per vereniging.” 

Raadslid Torcq (CD&V) zegt: “Dan staat de subsidie in de laatste kolom vermeld?” 

Burgemeester Sierens (Open VLD) zegt: “Ja, in de laatste kolom.” 

Raadslid Torcq (CD&V) zegt: “En het totaal is 34.565 euro maar de budgetten liggen in de 50.000 euro?” 



 

 

Burgemeester Sierens (Open VLD) zegt: “We hebben dat bedrag opgetrokken. We hadden 25.000 euro 
voorzien, maar we hebben dat opgetrokken naar 35.000 euro na een interne verschuiving, omdat we toch 
vonden dat veel verenigingen een dossier hebben ingediend. Anders was het zo noch mossel noch vis. 
We vonden toch dat we daaraan mochten tegemoetkomen in deze moeilijke tijden.” 

Raadslid Torcq (CD&V) zegt: “Maar als ik die bedragen optel, 25 plus 5, 11 plus 10, dan is dat toch 
meer?” 

Burgemeester Sierens (Open VLD) zegt: “Waar ziet u die cijfers?” 

Raadslid Torcq (CD&V) zegt: “In de voorbereiding van het besluit. Budget voorzien is 25.000 euro, voor 
huisvesting en sanitaire kosten 5.000 euro. En verhoging van de werkingssubsidies bij het UiTPAS 
engagement staat 11.000 euro en dan nog eens 10.000 euro bij stimuleren bijkomende aanbod voor 
kinderen en jongeren. In totaal is dat toch meer om te verdelen?” 

Burgemeester Sierens (Open VLD) zegt: “Deze tabel gaat over de sanitaire kosten en de kosten van de 
huisvesting. Die UiTPAS regeling zit hier dus niet in.” 

Raadslid Torcq (CD&V) zegt: “Ze wordt wel vermeld blijkbaar. Omdat er een overschot is bij die, en 
omdat u die kredieten wilt gebruiken om te verschuiven, dan?” 

Burgemeester Sierens (Open VLD) zegt: “Er worden geen kredieten vanuit de UiTPAS verschoven. Het 
voorziene budget voor huisvesting en huur was 25.000 euro. Dat hebben we opgetrokken naar 35.000 
euro. Op basis daarvan landen we nu op 34.565 euro. Dat is dus binnen de perken. Pas op, er zit een 
heel schema achter. Het is zeker geen gemakkelijke oefening. Ik kan u alleen maar zeggen dat ze heel 
plichtsbewust uitgevoerd is. Het is ook meermaals op het college besproken en door de diensten 
voorbereid. Ik denk dat we ook nog geen enkele commentaar gehad hebben van de verenigingen. Ik kan 
gerust onze diensten vragen nog eens in detail naar u terug te koppelen.” 

Raadslid Torcq (CD&V) zegt: “Dat is niet nodig, ik wil het gewoon begrijpen. Omdat in het voorbereidende 
gedeelte staat bij financiering, voor de tabel, 4 items vermeld staan van budgetten en overschotten.” 

Burgemeester Sierens (Open VLD) zegt: “Kijkt u nu bij financiële aspecten?” 

Raadslid Torcq (CD&V) zegt: “Ja. Op pagina 11 van 16. Bij financiële aspecten, de relancemaatregelen 
2021 die goedgekeurd zijn op de gemeenteraad. Dus 25.000 euro voorzien voor huisvesting. Totale 
aanvragen 34.565 euro. Ziet u dat? Dat is het eerste punt waar er dus een negatief saldo is. Zo zijn er 4 
punten. Daarna wordt er een schema gegeven. Er is wat te kort, er is wat te veel. Uiteindelijk is er een 
tekort van 1.034 euro. Ik kijk toch naar het juiste?” 

Burgemeester Sierens (Open VLD) zegt: “Ik weet niet op welk blad u kijkt.” 

Raadslid Torcq (CD&V) zegt: “We zijn toch bij punt 8?” 

Burgemeester Sierens (Open VLD) zegt: “Neen, we zijn aan punt 7.” 

Raadslid Torcq (CD&V) zegt: “Het is niet moeilijk dat ik het niet vond. Dan ben ik fout. Sorry.” 

Burgemeester Sierens (Open VLD) zegt: “Geen probleem.” 

Raadslid Plets (Groen) zegt: “Het bedrag van 185.943 euro, dat voorzien is voor Destelbergen, is dat het 
bedrag waar al uit geput is?” 

Burgemeester Sierens (Open VLD) zegt: “U bedoelt het volledige subsidiebedrag? Dat is het volledige 
subsidiebedrag dat we ontvangen hebben. Dit maakt daar deel van uit. De volledige verdeling van die 
186.000 euro houden we jullie tegoed voor de volgende gemeenteraad. Men is alles nog in kaart aan het 
brengen. Dit wordt daar inderdaad mee gefinancierd.” 

Raadslid Plets (Groen) zegt: “En gaat dit bedrag uiteindelijk op 0 komen?” 

Burgemeester Sierens (Open VLD) zegt: “Jaja. Als we subsidies krijgen, moeten we die ook aan de 
verenigingen geven.” 

Raadslid Plets (Groen) zegt: “Het is niet zo dat overschotten moeten teruggestort worden?” 

Burgemeester Sierens (Open VLD) zegt: “Neen. En er zullen ook geen overschotten zijn, integendeel.” 

Raadslid Torcq (CD&V) zegt: “Ik begrijp mijn verwarring want in de bijlage staat het als punt 8 en in de 
agenda als punt 7.” 

Burgemeester Sierens (Open VLD) zegt: “En is er dan een probleem?” 

Raadslid Torcq (CD&V) zegt: “Wel, het is daarvan dat ik de uitleg zou willen. Als ik het goed begrijp, 
hebben we ongeveer 35.000 euro toegekend. In het financiële gedeelte, waar men de uitleg geeft van 
waar men dat haalt, ...” 



 

 

Burgemeester Sierens (Open VLD) zegt: “Dat zijn de kredietcodes waarnaar verwezen wordt.” 

Raadslid Torcq (CD&V) zegt: “Inderdaad, daar zijn er 4. Saldo huisvesting, saldo sanitaire maatregelen, 
saldo UiTPAS en saldo jeugdaanbod. Ik heb natuurlijk de persmap. Het is misschien daarom. Is er een 
fout in het afdrukken?” 

Burgemeester Sierens (Open VLD) zegt: “Hoe komt u aan die persmap?” 

Raadslid Torcq (CD&V) zegt: “Wordt er andere informatie aan pers gegeven dan aan de raadsleden? We 
kunnen u daar toch niet van verdenken?” 

Burgemeester Sierens (Open VLD) zegt: “Absoluut niet. Maar ik denk dat dat al op de agenda geweest is, 
dat van die UiTPAS. Ik ben aan het kijken in mijn papieren, en hetgeen je zegt vind ik totaal niet terug. De 
zaken voor de UiTPAS hebben we al vorige gemeenteraden besproken.” 

DE GEMEENTERAAD 

Bevoegdheid 

Artikel 40 §1 en §2 van het decreet over het lokaal bestuur van 22 december 2017. 

Juridisch kader 

Gemeenteraadsbeslissing dd. 17 oktober 2013 houdende goedkeuring retributiereglement gebruik 
sportinfrastructuur Bergenmeers; 

Gemeenteraadsbeslissing dd. 28 juni 2017 betreffende de goedkeuring aanpassing reglement 
uitleendienst; 

Gemeenteraadsbeslissing dd. 19 december 2019 betreffende de goedkeuring aanpassing 
subsidiereglement culturele verenigingen; 

Gemeenteraadsbeslissing dd. 19 december 2019 betreffende de goedkeuring aanpassing reglement 
subsidiëring en erkenning jeugdwerk; 

Gemeenteraadsbeslissing dd. 19 december 2019 betreffende de goedkeuring aanpassing 
subsidiereglementen sport; 

Gemeenteraadsbeslissing dd. 19 december 2019 betreffende de goedkeuring aanpassing 
subsidiereglement ouderenverenigingen; 

Gemeenteraadsbeslissing dd. 24 januari 2019 betreffende de goedkeuring aanpassing huishoudelijk 
reglement gemeenschapscentrum; 

Gemeenteraadsbeslissing dd. 20 februari 2020 betreffende de goedkeuring toelagen 2020; 

Decreet dd. 19 juni 2020 tot het nemen van dringende maatregelen met betrekking tot de noodfondsen 
voor cultuur, jeugd, sport, media en de lokale besturen, en met betrekking tot de armoedebestrijding naar 
aanleiding van de COVID-19-pandemie van 19 juni 2020; 

Gemeenteraadsbeslissing dd. 24 september 2020 betreffende de goedkeuring aanpassing meerjarenplan 
2020/1; 

Gemeenteraadsbeslissing dd. 24 september 2020 betreffende de goedkeuring  van het relanceplan 
#watbeliefteru9070helpt 2020-2021; 

Gemeenteraadsbeslissing dd. 26 november 2020 betreffende goedkeuring tijdelijke aanpassing 
ondersteuningsreglementen in het kader van de uitvoering van relancemaatregelen voor de verenigingen 
en gemeenschapsbevorderende initiatieven; 

Gemeenteraadsbeslissing dd. 25 februari 2021 houdende goedkeuring berekening relancemaatregelen 
verenigingen en clubs 2020; 

Gemeenteraadsbeslissing dd. 21 oktober 2021 betreffende goedkeuring tijdelijke aanpassing 
ondersteuningsreglementen in het kader van de uitvoering van relancemaatregelen voor de verenigingen 
en gemeenschapsbevorderende initiatieven; 

Collegebeslissing dd. 8 februari 2022 houdende principiële goedkeuring berekening relancemaatregelen 
verenigingen 2022. 

Feiten en context 

De Vlaamse Regering stelt een noodfonds van 87,3 miljoen euro ter beschikking voor de compensatie 
van de coronaschade bij verenigingen, projecten en evenementen in de sectoren jeugd/sport/cultuur. 
Voor Destelbergen gaat het om een bedrag van 185.943,84 euro. 

De gemeenteraad keurde een pallet aan ondersteunende en compenserende maatregelen goed. 



 

 

De lokale verenigingen en clubs werden aangeschreven om (analoog aan de procedure in 2020) online 
via de nodige formulieren hun aanvraag in te dienen. 

De vrijetijdsdiensten verifieerden alle ontvangen aanvragen en maakten een berekening conform de 
voorwaarden in de gemeenteraadsbeslissing. 

Vormvereisten 

De berekening van de relancemaatregelen wordt ter goedkeuring voorgelegd aan de gemeenteraad. 

Motivering 

De goedgekeurde relancemaatregelen resulteren in een overzicht aan ingediende aanvragen.  

Financiële aspecten 

De toelagen voor kosten van huisvesting (34 565,3 euro) en sanitaire kosten (861,30 euro) zijn resp. 
voorzien op kredietcode 6493000/071900/A05.01.02.05 en 6493000/071900/A05.01.02.07. 

Visum financieel directeur is aangevraagd op 11/02/2022. De financieel directeur gaf visum op 
14/02/2022. 

Interne communicatie  

// 

Externe communicatie 

Afschrift van deze beslssing wordt bezorgd aan de Destelbergense verengingen die een aanvraag tot 
subsidiëring indienden. 

BESLUIT: Unaniem 

Enig artikel. Goedkeuring wordt verleend aan onderstaande verdeling van de relancemaatregelen voor 
het lokale verenigingsleven: 

Dienst Vereniging Sanitaire Kosten Kosten huisvesting Huisvesting = max 2500 

Sport Haagse Tennishoek VZW € 31,12 € 11.226,98 € 2.500,00 

Sport Royal Belgian Sailing Club € 0,00 € 41.812,52 € 2.500,00 

Sport PC Haeseveld € 53,90 € 16.007,83 € 2.500,00 

Sport PC Mistral € 323,10 € 9.699,73 € 2.500,00 

Sport KFC Heusden € 0,00 € 11.101,38 € 2.500,00 

Sport Turnclub Athena € 26,00 € 0,00 € 0,00 

Sport TC Racso € 135,00 € 0,00 € 0,00 

Sport Okra Eenbeekeinde € 36,39 € 0,00 € 0,00 

Jeugd Scouts Sint-Lieven € 51,95 € 1.191,92 € 1.191,92 

Jeugd Haegepoorters € 0,00 € 2.059,82 € 2.059,82 

Jeugd FOS De Kangoeroes € 163,84 € 1.905,48 € 1.905,48 

Sport Surfclub Heusden € 0,00 € 12.369,87 € 2.500,00 

Jeugd Chiro Malpertuus € 0,00 € 1.529,00 € 1.529,00 

Jeugd JOE English € 0,00 € 2.357,00 € 2.357,00 

Cultuur KOGH € 0,00 € 2.500,46 € 2.500,00 

Cultuur Kunstkring Heusdine € 40,00 € 159,95 € 159,95 

Cultuur De Scheldezonen € 0,00 € 10.434,01 € 2.500,00 

Cultuur Parochiale Werken Heusden € 0,00 € 1.661,67 € 1.661,67 

Cultuur Gallische Hoeve € 0,00 € 1.200,00 € 1.200,00 

Cultuur Ballet An van den Broeck € 0,00 € 38.552,71 € 2.500,00 
  

€ 861,30 € 165.770,33 34.565,3 

 

Sport 

8. Goedkeuring uitzonderlijke subsidie voor renovatiewerken kantine KFC Heusden in het kader 
van de brandveiligheid 

Schepen Demeyer (Open VLD) licht toe en vraagt de goedkeuring. 



 

 

Raadslid Lebrun (CD&V) zegt: “Ik zie hier nergens een verwijzing nar de kleedkamers. Deze werden toch 
ook gerenoveerd?” 

Schepen Demeyer (Open VLD) zegt: “De kleedkamers zaten niet in scope. Ze hadden de kleedkamers 
als gedaan, pas dan zijn we beginnen praten over de kantine en de tent. En daarover zijn we dan blijven 
praten; een oplossing voor de kantine. De vraag van de club was een subsidie te ontvangen voor de 
werken in de kantine. Die in de kleedkamer waren al eerder uitgevoerd.” 

Raadslid Ongena (CD&V) zegt: “Hebben ze ook een subsidie gekregen om die kleedkamer in orde te 
brengen?” 

Schepen Demeyer (Open VLD) zegt: “Neen, die zat nog niet in scope.” 

Raadslid Ongena (CD&V) zegt: “Maar er is toch een reglement rond infrastructuursubsidies voor 
sportclubs?” 

Schepen Demeyer (Open VLD) zegt: “Ja, maar natuurlijk niet in dit geval. Ze hebben nu een renovatie 
gedaan van de kleedkamers op niet gemeentelijke eigendom omdat er een aantal inbreuken waren 
vastgesteld. Dat is natuurlijk een uitzonderlijke situatie. De vraag die ze hebben gesteld aan ons had 
betrekking op de werken in de kantine. De werken in de kleedkamer waren al in uitvoering. We zijn pas 
officieel in dialoog gegaan op het moment dat ze het probleem in kantine wilden aanpakken.” 

Raadslid Ongena (CD&V) zegt: “Jaja, maar het reglement rond infrastructuur, dat bestaat toch?” 

Schepen Demeyer (Open VLD) zegt: “Dat klopt.” 

Raadslid Ongena (CD&V) zegt: “Zij kunnen daar dan ook een beroep op doen in principe?” 

Schepen Demeyer (Open VLD) zegt: “Dat zou kunnen maar hetgeen hier vanavond voorligt betreft de 
kantine.” 

Raadslid Ongena (CD&V) zegt: “Maar er is 12.000 euro voorzien voor sportinfrastructuur. Hebben we dat 
daarnet niet goedgekeurd?” 

Schepen Demeyer (Open VLD) zegt: “Neen, dat stond vanavond niet op de agenda. In principe, indien 
die mogelijkheid er is, is het zeker niet uitgesloten dat ze daar nog een aanvraag voor indienen.” 

Raadslid Ongena (CD&V) zegt: “Ik weet dat ze in het verleden ook een subsidie gekregen hebben op 
basis van dat subsidiereglement om hun kleedkamers in orde te brengen.” 

Raadslid Van de Walle (Vooruit) zegt: “Ik begrijp dat er met bevriende aannemers gewerkt wordt. Zijn er 
al contracten afgesloten, zijn de werken al uitgevoerd, of is dat een offerte van bevriende aannemers?” 

Schepen Demeyer (Open VLD) zegt: “Neen, dat zijn facturen. Alles is uitgevoerd en afgerond. Er is 
intussen ook een gunstig verslag van de brandweer. Het is al in gebruik.” 

Raadslid Van de Walle (Vooruit) zegt: “Is dan voldaan aan de wetgeving op de overheidsopdrachten?” 

Schepen Demeyer (Open VLD) zegt: “Zij hebben de aannemers aangesteld. Het is geen gemeentelijke 
eigendom.” 

Als er een gemeentelijke subsidie gegeven wordt, als zij dus met gemeentelijke middelen een renovatie 
uitvoeren, moeten zij voldoen aan de wetgeving op de overheidsopdrachten. Ze mogen niet zomaar alles 
doen met gemeenschapsmiddelen. Dat is dan toch geen behoorlijk bestuur, lijkt me.” 

Schepen Demeyer (Open VLD) zegt: “Dat lijkt mij niet correct.” 

Raadslid Van de Walle (Vooruit) zegt: “Dat is absoluut correct. Vraag het maar na.” 

Burgemeester Sierens (Open VLD) zegt: “KFC heeft de kantine verbouwd en in orde gebracht, los van de 
gemeente.” 

Raadslid Van de Walle (Vooruit) zegt: “Ja, maar u vergoedt het wel achteraf.” 

Burgemeester Sierens (Open VLD) zegt: “Wij geven nu een uitzonderlijke subsidie. Op het moment dat 
de kantine moest gesloten worden door de brandweer, hebben we gefaciliteerd in het ter beschikking 
stellen van de tent en zou bekeken worden wat het vervolgscenario is. De kantine is terug in scope 
gekomen. Ze hebben dan zelf het heft in handen genomen en ze zijn nadien bij ons teruggekomen om 
een subsidie aan te vragen. Na afloop van de werken.” 

Raadslid Van de Walle (Vooruit) zegt: “Begrijpelijk, maar ik kan hetzelfde probleeem hebben als burger. 
Mijn huis is niet in orde met de Vlaamse wooncode bijvoorbeeld. Ik moet investeren. Ik stel een aantal 
bevriende aannemers aan om dat te doen en nadien ga ik langs bij de overheid om een subsidie te 
vragen. Dat is toch een beetje dit verhaal.” 

Schepen Demeyer (Open VLD) zegt: “Nu trekt u het toch een beetje in het belachelijke.” 



 

 

Raadslid Van de Walle (Vooruit) zegt: “Neen, ik trek dit niet in het belachelijke. Dit is op zijn minst een 
heel raar verhaal toch?” 

Schepen Demeyer (Open VLD) zegt: “Ik had graag mijn zin afgemaakt. Ze kunnen een marktverkenning 
gedaan hebben. Dat ten eerste en ten tweede heeft men die aannemers niet zomaar wat werken laten 
uitvoeren die eigenlijk niet nodig waren. Bovendien zijn de prijzen die men bekomen heeft bij die 
aannemers een pak lager dan de marktconforme prijzen. Het is dus niet zo dat daar misbruik van 
gemaakt wordt. Ik wil dat dus toch nuanceren.” 

Raadslid Van de Walle (Vooruit) zegt: “Hoort u nu zelf wat u zegt? Men zou een marktbevraging kunnen 
gedaan hebben. U weet het niet. In het kader van wetgeving op de overheidsopdrachten waren ze 
verplicht. Anders mag u dat niet vergoeden. Dat zijn publieke middelen waarmee die kantine finaal 
verbouwd werd. Het is ook heel duidelijk dat de subsidie gegeven wordt om een kantine te verbouwen, 
niet om de algemene werking te ondersteunen, toch?” 

Schepen Demeyer (Open VLD) zegt: “Ze gaan dat ongetwijfeld gedaan hebben. De prijzen waaraan ze 
de werken hebben laten uitvoeren zijn niet marktconform, dat weet u ook. De kantine is in orde gebracht 
voor minder dan 10.000 euro. Als je ziet wat daar allemaal moest gebeuren... Als je dat laat doen aan 
marktconforme prijzen, is dat x3, x4.” 

Raadslid Van de Walle (Vooruit) zegt: “Als lokale overheid moet u er wel op toezien of dat wel gebeurd is 
en of de wetgeving op overheidsopdrachten wel gevolgd is. Dit is toch heel basic, vind ik. Dat is toch een 
principe van behoorlijk bestuur. Ik begrijp dat u die club wil tegemoetkomen. Ik heb daar persoonlijk wel 
wat vragen bij, maar goed. Ik ben geneigd om daar inschikkelijk in te zijn, maar het moet wel volgens de 
regels gebeuren toch.” 

Schepen Demeyer (Open VLD) zegt: “Ik kan alleen maar zeggen dat ze prijzen zullen vergeleken hebben 
en dat niemand aan de prijzen kan waaraan ze de werken nu hebben laten doen. Daar moeten we geen 
doekjes om winden. Zoiets in orde brengen voor minder dan 10.000 euro, dat is bijna wonderbaarlijk.” 

Raadslid Van de Walle (Vooruit) zegt: “Ja, maar er kan toch ook sprake zijn van belangenvermening.” 

Algemeen directeur Deryckere zegt: “Er zijn wel degelijk offertes gevraagd, zoals de schepen zegt.” 

Raadslid Van de Walle (Vooruit) zegt: “Ah, nu zijn er wel offertes gevraagd. Daarnet was er nog geen 
marktbevraging geweest.” 

Algemeen directeur Deryckere zegt: “Wie zegt dat? Ú heeft gezegd dat er geen marktbevraging is 
geweest.” 

Raadslid Van de Walle (Vooruit) zegt: “De schepen zei net dat hij niet weet of er een marktbevraging is 
geweest.” 

Algemeen directeur Deryckere zegt: “Er zijn offertes opgemaakt. Er zijn marktconsultaties gebeurd. Het 
beste scenario is onderzocht. Dat bleek tegen de 50.000 euro te gaan. Dan nog met de knip erop.” 

Raadslid Van de Walle (Vooruit) zegt: “En wie heeft de offerte opgevraagd?” 

Algemeen directeur Deryckere zegt: “De club heeft de offertes opgevraagd. Ze zijn met scenario’s naar 
voor gekomen. Er is een idee geweest om met containers te werken. Dat bleek het optimale scenario te 
zijn maar op een bepaald moment stond het water aan de lippen van de club. Toen hebben de voorzitter 
en het bestuur het heft in eigen handen genomen en hebben ze zelf de verbouwingswerken gedaan. De 
marktconsultatie en de wetgeving op de overheidsopdrachten moeten ook binnen alle redelijkheid 
geïnterpreteerd worden. De markt wordt geconsulteerd. Als we morge nvoor 10.000 euro werken 
uitvoeren, gaan we ook een aantal telefoontjes plegen. Los van het feit dat dat bij hoogdringendheid 
moest uitgevoerd worden. Persoonlijk denk ik dat we al het mogelijke hebben gedaan om dat dossier zo 
goed mogelijk te begeleiden. Ik denk dat er weinig te verwijten valt en dat er aan behoorlijk bestuur wordt 
gedaan in dit dossier.” 

Raadslid Van de Walle (Vooruit) zegt: “Dat is de kwestie niet. Ik vind het ook wel een beetje merkwaardig 
dat deze tussenkomst gedaan wordt. Mijn vraag is of met het verlenen van deze subsidie, waarbij heel 
duidelijk publieke middelen worden gebruikt om een bepaalde renovatie te doen, de wetgeving op de 
overheidsopdrachten gerespecteerd is. Van de schepen hoor ik dat hij niet weet of er een marktbevraging 
is geweest. Voor de 10.000 euro bedoel ik he. Het gaat niet over een offerte die vorig jaar is opgevraagd 
voor 50.000 euro, wat ik overigens ook compleet niet begrijp. Hoe kan het dat je een offerte binnenkrijgt 
voor 50.000 en dat bedrag nadien gereduceerd wordt tot 10.000 euro? Men had eigenlijk ook kunnen 
afkomen met een vraag om 50.000 euro te ondersteunen. Had u dat dan ook toegekend als subsidie?” 

Algemeen directeur Deryckere zegt: “Als u mijn tussenkomst merkwaardig vindt... Als het bestuur hier 
wordt aangesproken ivm behoorlijk bestuur, en u in twijfel trekt of mijn administratie dat dossier goed 
heeft begeleid wat betreft overheidsopdrachten, dan voel ik me aangesproken. Dan denk ik dat ik wel het 
recht heb om me te verdedigen. In die zin wil ik dus zeggen dat het dossier in de mate van het mogelijke, 



 

 

gelet op de hoogdringendheid en de druk die op het dossier zat... Ik denk dat er voldoende argumenten 
zijn om aan te scherpen dat er op dat moment scenario’s zijn onderzocht die het veelvoud waren, zoals 
de schepen heeft uitgelegd. De club heeft op een bepaald moment een besluit genomen. Dat hebben we 
kunnen vaststellen. We kunnen er alleen maar blij om zijn want dat heeft geleid tot een serieuze 
besparing.” 

Raadslid Van de Walle (Vooruit) zegt: “Dat kan zo zijn. Ik denk niet dat het een slecht dossier is.” 

Algemeen directeur Deryckere zegt: “Jawel, u heeft gezegd dat er geen behoorlijk bestuur is toegepast.” 

Raadslid Van de Walle (Vooruit) zegt: “Dat zou inderdaad kunnen want ik heb er twijfels bij of de 
wetgeving op de overheidsopdrachten correct is toegepast. Ik zou dus in het kader van de openbaarheid 
van bestuur hier een vraag over willen stellen en ik zou heel graag hebben dat u alle stukken hierrond 
transparant openbaar maakt. Als u behoorlijk heeft bestuurd, dan kan ik me daarvan vergewissen.” 

Raadslid Ongena (CD&V) zegt: “Ik denk dat we het kunnen oplossen in die zin, dat wat Eddy zegt juist is 
in zover dat zou kaderen in een subsidiereglement. Hier gaat het om een uitzonderlijke subsidie aan een 
club. We geven die 5.000 euro en dat past niet in het reglement van infrastructuursubsidies. Ik weet dat je 
als jeudgvereniging of sportclub een infrastructuursubsidie vraagt, je 3 offertes moet kunnen voorleggen. 
Anders krijg je die subsidie niet. Deze subsidie past niet in een reglement. Het is gewoon een 
uitzonderlijke subsidie die niet past in een reglement. We gaan er van uit dat ze dat geld gebruiken voor 
hun infrastructuur. Ik volg u dus wel maar wij gaan dat wel goedkeuren omdat het niet past in een 
subsidiereglement. Het is een uitzonderlijke subsidie.” 

Schepen Demeyer (Open VLD) zegt: “Ik wil daar nog twee dingen aan toevoegen. Ik denk dat er twee 
zaken zijn die nog belangrijk zijn. Ten eerste de hoogdringendheid. Ik denk dat we dat niet mogen 
onderschatten in dit dossier. En wat ik bedoel met bevriende aannemers, nogmaals..  u ziet de prijzen 
waaraan gewerkt is. Dat zijn vriendenprijzen. Dat zijn mensen die een betrokkenheid hebben bij de club. 
Daar zijn offertes aan gevraagd en die zijn bijna zeker vergeleken geweest met marktconforme prijzen 
van niet bevriende aannemers. Dan is het logisch dat de club in deze hoogdringende situatie de voorkeur 
geeft aan mensen die aan een veel voordeliger tarief werken en die bovendien betrokken zijn bij de club. 
Ik vind het eigenlijk een beetje ontgoochelend dat u op deze manier de aanval inzet.” 

Raadslid Van de Walle (Vooruit) zegt: “Ik vind het een beetje erg dat u ontgoocheld bent hierover. Ik ben 
ook niemand zijn eerbaarheid in vraag aan het stellen. Ik stel maar een vraag. Meer is dit niet. De 
algemeen directeur weet zeer goed dat ik een zeer grote appreciatie heb voor zijn kennis maar ik wil er 
op wijzen hier voorzichtig mee te zijn. U weet niet wat de club hier precies mee gedaan heeft.” 

Schepen De Sutter (N-VA) zegt: “Ik wil enkel nog het antwoord van Carolien veralgemenen. Het is niet zo 
dat men 3 offertes moet kunnen voorleggen. Dat is sterk afhankelijk van de vorm of de grootte van de 
subsidie. Dat is logisch dat, naarmate dat de bedragen hoger liggen, of de percentages van 
cofinanciering en subsidies hoger liggen, je meer controles gaat inbouwen. Aansluitend op wat college 
Demeyer zegt, moeten we hier inderdaad vaststellen dat het om bijzonder kleine bedragen gaat en dat 
het dus wat overkill zou zijn om hier heel zwaar te gaan in het aantal offertes die moeten worden 
voorgelegd. Aan welke voorwaarden moet worden voldaan hangt echt af van het type subsidie waarover 
het gaat, of het nu gaat over het aantal offertes dat moet worden voorgelegd of andere 
controlemechanismen.” 

Schepen Demeyer (Open VLD) zegt: “We zijn hier wel degelijk heel voorzichtig te werk gegaan en weten 
wel degelijk wat er is uitgevoerd. We hebben alle facturen in detail gekregen. We weten dus wel degelijk 
waar het geld aan is besteed. Dat is heel duidelijk. Ik vind het een beetje raar dat u zegt dat we dat niet 
weten. We hebben ook gewacht om de subsidie al dan niet toe te kennen tot we effectief wisten dat het 
allemaal in orde is, dat het verslag van de brandweer in orde is. Zodat we geen geld zouden geven 
zonder te weten dat alles ok is. Ik wil dat tot slot toch nog even meegeven.” 

Schepen De Sutter (N-VA) zegt: “U gaat ook gelijkaardige subsidies toekennen aan andere clubs met 
gelijkaardige problemen?” 

Schepen Demeyer (Open VLD) zegt: “Het uitzonderlijk karakter doelt net op het feit dat we dit 
uitzonderlijk hebben toegekend. In de toekomst zullen we ook case per case oordelen op die manier.” 

Raadslid Scheire (Vlaams Belang) zegt: “Wij steunen ook deze betoelaging maar wij vinden wel dat het 
wel iets meer mocht zijn, als je ziet dat er 56.000 euro naar ontwikkelingssamenwerking gaat.” 

Schepen Demeyer (Open VLD) zegt: “Natuurlijk hebben we ook plannen op de Nederbroeksite. Dat zal 
een veelvoud zijn van 56.000 euro.” 

HET COLLEGE 

Bevoegdheid 

Decreet over het lokaal bestuur van 22 december 2017. 



 

 

Juridisch kader 

Gemeenteraadsbeslissing dd. 19 december 2019 houdende goedkeuring van aanpassingen 
subsidiereglementen sport. 

Gemeenteraadsbeslissing dd. 21 oktober 2021 houdende goedkeuring tijdelijke aanpassing 
ondersteuningsreglementen in het kader van de uitvoering van relancemaatregelen voor de verenigingen 
en gemeenschapsbevorderende initiatieven 

Feiten en context 

Kennisname van de ambities van KFC Heusden om met spoed antwoord te bieden op het negatief 
brandweerverslag over de voetbalinfrastructuur gelegen in de Steenakkerstraat.  

Het college nam op 14/12/2021 kennis van de vraag van KFC Heusden tot het bekomen van een 
mogelijke uitzonderlijke subsidie bij noodzakelijke renovatiewerken aan de infrastructuur in het functie 
van brandveiligheid. 

In een eerste fase werden alle opmerkingen op de sanitaire infrastructuur weggewerkt. Hiervoor werd een 
gunstig brandweerattest afgeleverd. 

In een tweede fase werden alle opmerkingen op de kantine en bureel weggewerkt. Hiervoor werd een 
gunstig brandweerattest afgeleverd. 

Vormvereisten 

Het verlenen van een uitzonderlijke subsidie is een bevoegdheid van de gemeenteraad.  

Motivering 

Het is wenselijk om - ten uitzonderlijke titel - KFC Heusden een éénmalige financiële ondersteuning te 
bieden in haar actuele infrastructuurkosten: 

• Naast de urgente brandveiligheidsaspecten noopten ook diverse coronamaatregelen tot snelle 
actie: de verouderde infrastructuur bemoeilijkte sterk de opvolging van dwingende regelgeving 
inzake verluchting, afstand, ontsmetting, … 

• Het vooruitzicht op kwaliteitsvolle voetbalinfrastructuur op sportsite Nederbroeken maakt dat 
de gemaakte renovatiekosten noodzakelijk doch weinig rendabel zijn, waardoor deze voor de 
club een bijkomende investering betekenen (door eigen vrijwilligerswerk weliswaar tot het 
minimum herleid). 

De gemeente ondersteunt haar clubs maximaal, zowel financieel als infrastructureel 
(subsidiereglementen, flexibele relancemaatregelen, uitleendienst, …). 

Financiële aspecten 

Het subsidieprincipe wordt voorgesteld als volgt: 

• Cofinanciering volgens de verhouding 1 euro om 1 euro (kantine) 

• Totale subsidie wordt afgerond op 5.000 euro 

Budgetten zijn niet voorzien, vormen onderdeel van de volgende meerjarenplanwijziging en zullen tijdelijk 
worden geboekt onder AR 6493000 en BI 074100. 

Interne communicatie  

Afschrift van deze beslissing wordt bezorgd aan de financiële dienst en aan KFC Heusden. 

Externe communicatie 

// 

BESLUIT: 

Voor de fractie Open VLD stemmen voor: Elsie Sierens, Ben D'Haene, Filip Demeyer, Michaël 
Vercruyssen, Jacques Bouckaert, Sofie Vanden Hove, Eveline Hoste, Céline De Weerd 

Voor de fractie N-VA stemmen voor: Williame Raman, Renaat De Sutter, Eva Rombaut, Hildegarde 
Van Rompu, Koen Van Hende 

Voor de fractie Vooruit onthouden zich: Etienne Balcaen, Eddy Van de Walle, Helena Verbeke 

Voor de fractie CD&V stemmen voor: Carolien Ongena, Alain Torcq, Ivan Stevens, Didier Lebrun, 
Laura Van Rentergem 

Voor de fractie Groen onthouden zich: Martinne Plets 



 

 

Voor de fractie Vlaams Belang stemmen voor: Henriette Scheire 

Artikel 1. Goedkeuring wordt verleend aan het voorstel tot uitzonderlijke subsidie aan KFC Heusden 
waarbij de kosten voor het brandveilig maken van de kantine worden weerhouden volgens het principe 
van cofinanciering (verhouding 1 euro om 1 euro), en waarbij de totale subsidie wordt afgerond op 5.000 
euro. 

Artikel 2. Na goedkeuring wordt het college gemandateerd om over te gaan tot de uitbetaling van de 
uitzonderlijke subsidie op rekening van KFC Heusden, Steenakkerstraat 13, 9070 Heusden, BE45 3630 
7954 4989. 

Ruimtelijke Organisatie 

Duurzaamheid 

9. Goedkeuring Klimaatadaptatieplan 2021-2030 

Schepen Vercruyssen (Open VLD) licht toe en vraagt de goedkeuring. 

Raadslid Plets (Groen) zegt: “Wij gaan dit punt goedkeuren maar wij gaan wel heel kritisch toekijken naar 
de realisatie van het project. U spreekt over een klimaatteam. Hoe zal dat er uit zien?” 

Schepen Vercruyssen (Open VLD) zegt: “Het klimaatteam betreft vooral mensen binnen de verschillende 
vakgebieden van de organisatie van onze gemeente. We hebben al gemerkt dat als er project gestart 
wordt, er niet altijd gedacht wordt aan klimaatadaptieve maatregelen. Bijvoorbeeld als er een nieuwe 
straat wordt aangelegd met een wegversmalling zou die versmalling niet gewoon met boordstenen 
kunnen gebouwd worden maar zodanig dat het water afloopt naar de wegversmalling en zo water kan 
geven aan de planten die daar voorzien zijn.” 

Raadslid Plets (Groen) zegt: “Voor ons zouden die open ruimtes ook moeten behouden worden door 
zoveel mogelijk verkavelingen te vermijden. Er is ook zeker ontharding nodig maar het goedkeuren van 
van grote projecten moet stoppen. U spreekt van het project Borrems voor de ontharding. Heb je daar al 
een concreet voorbeeld van?” 

Schepen Vercruyssen (Open VLD) zegt: “Dat moet nog onderzocht worden, of het effectief in uitrol komt 
maar we gaan bekijken of alle voetpaden in die wijk echt noodzakelijk zijn. Dat ligt natuurlijk zeer 
gevoelig. Daarover moeten we in dialoog gaan met de buurt en dat moet ook verduidelijkt worden. Als we 
daar zouden overgaan tot het verwijderen van voetpaden. Voetpaden zijn nu eenmaal ook verharding. 
Dat moet nog bekeken worden.” 

Raadslid Plets (Groen) zegt: “U vermeldt ook dat de gemeente de mobiliteitswerken in de wijk 
Eenbeekeinde zou realiseren volgens dit plan. Is dat ook m.b.t. ontharding?” 

Schepen Vercruyssen (Open VLD) zegt: “Opnieuw, bijvoorbeeld voor het Eenbeekeinde hebben we al 
besproken dat we zouden bekijken of er snelheidsremmende maatregelen zouden kunnen getroffen 
worden en waar dan precies. Nu zouden we ook kunnen kijken of er een duurzame oplossing is. We 
zouden bijvoorbeeld kegeltjes op de grond kunnen zetten, of we kunnen asfalt verwijderen en daar een 
boom planten.” 

Raadslid Plets (Groen) zegt: “Er is ook sprake van het aanspreken van kasteelheren om hun terrein zo 
natuurgericht mogelijk te onderhouden, maar ik denk dat het ook belangrijk is om de stadstuintjes of 
voortuintjes te kunnen realiseren. Het zijn niet alleen de kasteelheren die hun tuin zo natuurlijk mogelijk 
moeten onderhouden. Er zijn ook mogelijkheden om mensen met stadstuintjes of voortuintjes te 
stimuleren om ze op een natuurlijke wijze te laten groeien.” 

Schepen Vercruyssen (Open VLD) zegt: “Misschien kan dat al eens opgenomen worden in ons 
gemeentelijk informatieblad, met de vermelding dat we daar nu al een subsidiereglement voor hebben.” 

Raadslid Plets (Groen) zegt: “Concreet toezien op het hergebruik van regenwater en bemalingswater. Ik 
denk dat we allemaal zien dat er heel veel grondwater verloren gaat in de riolering bij grote bouwwerken. 
Ik denk dat we dat allemaal kunnen vaststellen. Er moeten toch meer mogelijkheden zijn om daar 
concreet op toe te kijken dat niet alles in de riolering verdwijnt. Natuurgebieden soigneren zou ik zeggen 
en ze niet de rug toekeren door grote bouwprojecten goed te keuren. Ik denk dat u misschien wel weet 
welk project ik bedoel. De tennishal. U heeft een natuurgebied en zet daarnaast een nieuwe tennishal. Ik 
denk dat dat wringt. Nieuw bos creëren maar niet door ergens anders bos te kappen. Ik denk dat dat ook 
heel belangrijk is. Eventueel een voorstel voor een groepsaankoop voor regentonnen. Als u wilt, kan ik u 
daar zeker informatie over geven. Ik denk dat dat heel interessant kan zijn om mensen te stimuleren om 
het regenwater op te vangen. Ik weet dat men in de gemeente Lille al een hele tijd bezig is met de 
groepsaankoop van regentonnen en dat werkt heel goed.” 



 

 

Schepen Vercruyssen (Open VLD) zegt: “Ik moet eerlijk zeggen dat ik twijfel of de actie uitgerold is maar 
ik dacht dat er een groepsaankoop voorzien was bij Veneco vorig jaar. Ik wil dat zeker nog eens nagaan. 
En indien dat effectief gelanceerd is, wil ik ook wel de resultaten opvragen.” 

Raadslid Plets (Groen) zegt: “Ja, misschien wel. Ook water delen voor landbouw en sierteelt door het 
aanleggen van waterbekkens is ook heel belangrijk. Aanleg van rioleringen verder zetten. Dat zijn 
eigenlijk werken die al heel hadden moeten gerealiseerd zijn. Ik weet dat niet alles op één dag kan 
gebeuren maar ik denk dat het heel belangrijk is om dat ook verder te zetten. En dan een vraag: wanneer 
zien we de eerste beginselen van dit plan? Wat ook heel belangrijk is, is de communicatie naar de 
burgers. Is dit project, of dit dossier, ook voorgelegd geweest aan het Actieforum Duurzaamheid?” 

Schepen Vercruyssen (Open VLD) zegt: “Er is een informatieavond geweest in september. Daar waren 
mensen van het adviesforum aanwezig.” 

Raadslid Plets (Groen) zegt: “Ik bedoel echt specifiek het Actieforum Duurzaamheid.” 

Schepen Vercruyssen (Open VLD) zegt: “Het is wel de bedoeling om dit na goedkeuring te bespreken in 
het adviesforum.” 

Raadslid Plets (Groen) zegt: “Maar dat is toch iets dat voor goedkeuring moet voorgelegd worden?” 

Schepen Vercruyssen (Open VLD) zegt: “Ze hebben al input kunnen leveren.” 

Raadslid Plets (Groen) zegt: “Ik denk dat je het forum passeert door het eerst goed te laten keuren in de 
gemeenteraad. Eigenlijk zou het andersom moeten zijn. Daarom zijn die fora er net.” 

Schepen Vercruyssen (Open VLD) zegt: “Ik was die avond niet aanwezig wegens corona, toen dat 
besproken is met de burgers maar de ondervoorzitter was aanwezig op de bespreking van het 
klimaatadaptatieplan. Dat heeft plaatsgevonden in het PCS.” 

Raadslid Plets (Groen) zegt: “Het adviesforum zelf heeft eigenlijk nog geen kans gehad om dit dossier 
echt te bespreken en de signalen door te geven naar de gemeenteraad. Nu ga je andersom werken. Nu 
wordt het goedgekeurd en dan pas wordt het voorgelegd. Is dat de normale gang van zaken? Volgens mij 
niet.” 

Schepen Vercruyssen (Open VLD) zegt: “Maar ze hebben, net als iedere burger in onze gemeente, al de 
mogelijkheid gehad om input te geven.” 

Raadslid Plets (Groen) zegt: “Maar niet als forum, niet als werkgroep. Er is een informatieavond geweest 
voor burgers, maar je hebt ook het forum dat echt instaat om zoiets te bekijken en om advies te geven. 
Vandaar ook de naam ‘adviesforum’. Daarvoor staan ze toch. Dit is toch een beetje een omgekeerde 
wereld.” 

Schepen Vercruyssen (Open VLD) zegt: “Ik begrijp wat je bedoelt. Onze bedoeling was om dat helemaal 
open te trekken naar de mensen van het adviesforum, die uitgenodigd waren, net als iedere burger van 
onze gemeente. Dat is een keuze geweest.” 

Raadslid Plets (Groen) zegt: “Het is een beetje omgekeerde wereld.” 

Raadslid Van de Walle (Vooruit) zegt: “We moeten natuurlijk over het belang, de noodzaak en de 
urgentie van klimaatadaptatie en klimaatplannen niet meer benadrukken. Ik denk dat niemand daar nog 
verder moet van overtuigd worden. Ik denk dat het fantastisch goed is dat daar werk wordt van gemaakt. 
Dat is bijzonder positief. Dan is er natuurlijk altijd een beetje het probleem van plannen op zich. We 
moeten in eerste instantie natuurlijk plannen. Als er geen plannen zijn, doen we ook niets natuurlijk. We 
moeten ook opletten dat de plannen er niet toe gaan leiden dat we gewoon blijven plannen en dat dat 
uiteindelijk niet tot uitvoering leidt. Dat is wat Greta Thunberg, zoals u weet, ‘blablabla’ noemt. Die 
‘blablabla’ moet finaal toch ook wel leiden tot resultaten en de resultaten die u naar voor schuift zijn heel 
duidelijk. U wil een CO2 reductie van 40% tegen 2030. We vinden dat een goede zaak. Belangrijk is 
natuurlijk wel dat als er gepland wordt, er ook duidelijk wordt aangegeven in welke mate de plannen er 
toe gaan bijdragen dat die strategische doelstelling wordt bereikt. In het plan zijn er 40 actiepunten 
opgenomen. Collega Plets heeft er net een aantal van opgesomd. Ik denk dat dat allemaal verdienstelijke 
dingen zijn. Het is nu belangrijk dat die dingen worden vertaald in onze beheers- en beleidscyclus. Gaan 
aan die concrete actiepunten nu ook budgetten worden gekoppeld en gaan we die terugvinden in die 
beheers- en beleidscyclus. Indien dat niet zo is, is dat natuurlijk veel planning en weinig resultaat in 2030. 
Indien u dat wel plant, wat we natuurlijk hopen, en gaat vertalen in actiepunten die we finaal in de 
beheers- en beleidscyclus zien en waar dus concrete budgetten aan hangen, kunnen we daar dan als 
gemeenteraadsleden worden over geïnformeerd? Ik vond het wel een beetje merkwaardig dat er over dit 
plan niet naar een commissie is geweest. Het lijkt me toch wel nuttig dat dit in een commissie wordt 
besproken en dat zou dan toch ook mijn vraag zijn: om, als die vertaalslag naar die BWC gebeurt, die ook 
in een commissie te gaan agenderen om te zien hoe dit concreet zal worden uitgevoerd. Dit laatste is 
finaal wat we allemaal willen. Een plan is schoon maar het is uiteindelijk de uitvoering die belangrijk is. En 



 

 

dan een tweede vraag. Indien het plan volledig zou zijn uitgevoerd, de 40 acties, in welke mate draagt dat 
dan bij aan onze klimaatdoelstelling? Heeft u daar indicatoren over? Kan op een of andere manier een 
impact op onze klimaatuitstoot berekend en meegedeeld wordt? Ik begrijp dat u tegen 2030 een reductie 
vooropstelt 40% minder uitstoot ten opzichte van het niveau van 2011. Ik vraag dat om dat ik niet wil 
uitkomen zoals bij het sociaal objectief waarbij we wel zeggen dat we een bepaald objectief gaan 
bereiken maar in 2029 vaststellen dat we onze doelstelling niet gaan halen. Het is dus heel belangrijk dat 
er op die indicatoren wordt gewerkt. Anders heeft het niet veel zin om die plannen te maken. Dat zijn dus 
mijn twee vragen. Zal dit worden vertaald in concrete maatregelen die we terugvinden in de beheers- en 
beleidscyclus en waar dus ook concrete budgetten aan gekoppeld zijn? En kan u een indicator plakken 
op het reductiepercentage dat dit plan zal realiseren ten opzichte van de uitstoot in 2011?” 

Schepen Vercruyssen (Open VLD) zegt: “Ik denk dat er een klein misverstand bestaat. Als je de 
klimaatverandering wil aanpakken, is er een klimaatmitigatieplan. Dat gaat over de CO2-uitstoot. 
Vandaag spreken we over het klimaatadaptatieplan. Dat heeft eigenlijk niets te maken met de CO2-
uitstoot. Dat gaat vooral over de vraag rond hoe we onze gemeente klimaatrobuuster kunnen maken. 
Hoe kunnen we ons wapenen tegen de intense regenbuien? Dat is de grootste problematiek waar wij 
mee zullen geconfronteerd worden, omdat we zeer laag gelegen zijn. Ik wil ook duidelijk maken dat er 
heel vaak geen budgetten moeten aan gekoppeld worden. We moeten eerder streven naar een mental 
shift. We gaan bijvoorbeeld zelf het goede voorbeeld moeten geven als we de school gaan bouwen. We 
moeten ervoor zorgen dat er minder verhard wordt. Dat kost volgens mij net minder geld. Dat gaan we 
ook aan onze burgers moeten duidelijk maken. Eén van de grote aandachtspunten van dit plan is, voor 
mij, dat we de burgers nodig hebben om het te realiseren. Wist je dat 18% van het gehele grondgebied 
van Destelbergen bestaat uit tuinen? Jammer genoeg zijn die tuinen vaak mooi afgereden grasperken die 
een ramp zijn op het vlak van biodiversiteit en helemaal geen bescherming bieden tegen die 
klimaatverandering. Ik zou in de jaren die ons nog resten graag nog avonden organiseren, zoals we 
gedaan hebben met Frank De Boosere, over hoe we op financieel neutrale manier die problematiek in 
onze tuinen kunnen aanpakken. Dat kan echt al heel veel helpen in de bestrijding van de kwalijke 
gevolgen van die klimaatverandering. Ik wil ook wel duidelijk maken dat we die 40 punten binnen de 
kortste keren zullen afgehaspeld hebben. We gaan vandaag beginnen met de diensten het plan te laten 
doornemen. Ze gaan moeten zoeken waar ze een mentaliteitsverandering kunnen doorvoeren en waar 
de quick wins te realiseren zijn. Dat is vooral het belangrijkste voor ons.” 

Raadslid Van de Walle (Vooruit) zegt: “Ja, ok. Ik hoor u zeggen dat niet alles geld kost. We moeten 
vooral inzetten op die mental shift. We moeten zelf het goede voorbeeld geven. Het gaat over 
klimaatrobuustheid. Het is niet allemaal uitdrukbaar in CO2. Dat is allemaal begrijpelijk en correct. Het 
punt blijft wel dat er 40 acties worden vooropgesteld. Ik kan me toch niet inbeelden dat we al die 40 acties 
gaan realiseren met louter een mental shift. Of wel?” 

Schepen Vercruyssen (Open VLD) zegt: “We gaan kijken waar onze prioriteiten zitten en waar de quick 
wins zitten.” 

Raadslid Van de Walle (Vooruit) zegt: “Daar gaan toch concrete maatregelen rond moeten worden 
ontwikkeld. Mijn vraag is of we dat gaan terugzien in het BWC, dus met concrete investeringen die u 
daaraan koppelt.” 

Schepen Vercruyssen (Open VLD) zegt: “Als we naar de school gaan kijken, bijvoorbeeld, zal je zien dat 
we dat gaan overlopen hebben. Als de hele speelplaats betegeld is, hebben we het klimaatadaptatieplan 
met de voeten getreden. Er zal minder verharding zijn en er zullen meer bomen staan in de strijd tegen 
de kwalijke gevolgen van de klimaatverandering.” 

Raadslid Van de Walle (Vooruit) zegt: “En absoluut akkoord daarmee. Ik sta daar ook achter, dat weet u. 
We willen dat mee ondersteunen. Het is toch natuurlijk ook belangrijk om te gaan zien dat er ook 
concrete maatregelen worden uitgepuurd. En welke maatregelen moeten dat dan concreet zijn? Hoor ik u 
nu antwoorden dat u die omslag gaat maken of zegt u net dat we op langere termijn wel eens gaan 
bekijken wat we hiermee gaan doen maar eigenlijk geen concrete plannen gaat maken?” 

Schepen Vercruyssen (Open VLD) zegt: “De toepassing van de ontharding heeft toch betrekking op het 
eerste punt van het klimaatadaptatieplan? Ontharden. We gaan zelf het goede voorbeeld geven.” 

Raadslid Van de Walle (Vooruit) zegt: “Ja, maar u kan 5m² ontharden of 5000m². Daar is een groot 
verschil tussen, ook in functie van klimaatrobuustheid en waterhuishouding. Dan moet u op een bepaald 
moment toch kwantificeren? Wil je 5m² ontharden of 5000m²? Dat is toch een verschil? Dat zal op een 
bepaald moment toch in concrete cijfers en maatregelen moeten vertaald worden? Anders heeft het toch 
niet veel zin om die plannen te maken?” 

Schepen Vercruyssen (Open VLD) zegt: “Natuurlijk wel. Als je een bouwvergunning aanvraagt gaan we 
bekijken of er niet te veel verhard is.” 



 

 

Raadslid Van de Walle (Vooruit) zegt: “Dat is zeker positief maar daar heeft u toch ook een bepaald doel 
mee?” 

Schepen Vercruyssen (Open VLD) zegt: “Ja, maar dat is nog niet besproken. Dat kan nog verder 
uitgewerkt worden met de diensten, waarbij we zeggen dat we tegen 2030 x-aantal m² minder verharding 
willen in onze gemeente.” 

Raadslid Van de Walle (Vooruit) zegt: “Dat is mijn punt. Dat is mijn vraag.” 

Schepen Vercruyssen (Open VLD) zegt: “Dat klimaatadaptatieplan is het beginpunt. Dat is een levend 
document waarin we verder kunnen gaan.” 

Raadslid Van de Walle (Vooruit) zegt: “En hoe gaat die concretisering verder verlopen? Hoe gaan 
gemeenteraadsleden, de adviesraden, de verenigingen, de burgers, enzovoort in het project betrokken 
worden? Hoe gaan we ervoor zorgen dat dit in 2030 geslaagd is? Dat is eigenlijk de vraag?” 

Schepen Vercruyssen (Open VLD) zegt: “Er is natuurlijk het verhaal van sensibilisering. Ik ben er enorme 
voorstander van om gastsprekers naar Destelbergen te halen en praktijkvoorbeelden te geven. Er is de 
social media en ons gemeentelijk informatieblad zal ook zeker ingeschakeld worden.” 

Raadslid Van de Walle (Vooruit) zegt: “Ja, maar met gastsprekers gaan we de klimaatrobuustheid niet 
oplossen. U zal meer moeten doen.” 

Schepen Vercruyssen (Open VLD) zegt: “Ik denk het wel. Als we mensen het goede voorbeeld geven. 
Het gemeentebestuur zal daar zeker mee uitpakken.” 

Raadslid Van de Walle (Vooruit) zegt: “Ik ga mijn vraag toch nog eens op een andere manier stellen. Zal 
dit plan nu vertaald worden in een concreet beleidsplan, in een maatregelenplan, waar u bijvoorbeeld die 
gastsprekers, die aanpassingen in uw vergunningenbeleid, enzovoort, duidelijk gaat in vaststellen. Dit is 
wat we gaan doen en dit is het effect dat we daarmee willen realiseren tegen 2030. Gaat u zo’n 
beleidsplan opstellen of niet?” 

Schepen Vercruyssen (Open VLD) zegt: “Er is nog geen plan ontwikkeld rond wat we nu met dat 
adaptatieplan willen gaan doen. We weten nog niet hoeveel m² we tegen 2030 willen onthard hebben 
bijvoorbeeld. Maar daar kan over nagedacht worden met onze diensten. De diensten gaan met dat 
adaptatieplan aan de slag gaan.” 

Raadslid Van de Walle (Vooruit) zegt: “U gaat daar dus over nadenken. Tegen wanneer? En kan de 
commissie daar ook bij betrokken worden?” 

Schepen Vercruyssen (Open VLD) zegt: “Welke commissie bedoelt u?” 

Raadslid Van de Walle (Vooruit) zegt: “De commissie algemene zaken? Mij maakt het niet uit welke 
commissie precies.” 

Schepen Vercruyssen (Open VLD) zegt: “Dat wordt bekeken.” 

Raadslid Ongena (CD&V) zegt: “Onze fractie sluit zich aan bij de kritiek van raadslid Van de Walle. We 
hebben dat document gelezen. Dat is een zeer lijvig document maar ook zeer algemeen. Men kan daar 
niet tegen zijn, dus we gaan dat goedkeuren maar we vinden ook dat er zeer weinig concrete 
engagementen in genomen worden. Er gaat veel bestudeerd, onderzocht en bekeken worden maar wat 
er nu concreet gaat gerealiseerd worden... Wat is de prioriteit voor deze gemeente? We weten het niet. U 
weet het ook niet. We maken dan nog eens plannen van die plannen en dan blijven we volgens ons 
inderdaad steken in de planningsfase.” 

Raadslid Van de Walle (Vooruit) zegt: “Dat is de vrees.” 

Schepen Vercruyssen (Open VLD) zegt: “WE gaan dat adaptatieplan bekijken en onze diensten gaan 
onderzoeken waar de prioriteiten liggen en wat de quick wins zijn. Dat is een levend document, het begin 
van iets heel moois.” 

Raadslid Van de Walle (Vooruit) zegt: “U heeft zeker het voordeel van de twijfel, en dat wil ik ook heel 
duidelijk aangeven. We zijn hier zeker voor.” 

Raadslid Scheire (Vlaams Belang) zegt: “Ik hoor u zeggen dat u voetpaden gaat verwijderen. Moet ik 
daar dan uit begrijpen dat de voetganger terug aan zijn lot wordt overgelaten, of komt er een 
afgebakende strook voor de voetgangers, zoals voor de fietsers?” 

Schepen Vercruyssen (Open VLD) zegt: “Dat project staat nog in de kinderschoenen. Ik weet zelfs niet of 
het gerealiseerd zal worden. Dat moet nog onderzocht worden. Mensen denken altijd dat voetgangers 
van de weg verwijderd moeten blijven. Dat is een van de grootste fouten geweest in de mobiliteitsbeleid. 
En waarom? Omdat auto’s dan veel sneller gaan rijden. Als voetgangers op de openbare weg lopen, 
gaan auto’s automatisch trager rijden. En zeker in woonwijken.” 



 

 

Raadslid Scheire (Vlaams Belang) zegt: “Dat heb ik nog niet veel ondervonden.” 

DE GEMEENTERAAD 

Bevoegdheid 

Artikel 40 §1 en §3 van het Decreet lokaal bestuur stelt dat de gemeenteraad beschikt over volheid van 
bevoegdheid en is bevoegd voor beslissingen die de wet, het decreet of het uitvoeringsbesluit 
uitdrukkelijk aan de gemeenteraad voorbehoudt. 

Juridisch kader 

Op de Europese Raad van oktober 2009 heeft de Europese Unie zich er eenzijdig toe verbonden om de 
uitstoot van broeikasgassen ten 2050 met 80 tot 95% te reduceren ten opzichte van 1990. 

De Europese Commissie heeft het “Burgemeestersconvenant voor Klimaat en Energie” gelanceerd, om 
de inspanningen van lokale overheden bij de uitvoering van een duurzaam energiebeleid te 
onderschrijven en te ondersteunen.  

Lokale besturen die het “Burgemeestersconvenant voor Klimaat en Energie” ondertekenen, engageren 
zich om: 

• de uitstoot van CO2 op hun grondgebied tegen het jaar 2030 met minstens 40% terug te 
dringen (ten opzichte van het referentiejaar 2011), met name door inspanningen voor een 
betere energie-efficiëntie en een ruimer gebruik van hernieuwbare energiebronnen. Hiervoor 
moeten lokale besturen een mitigatieplan opmaken. 

• de veerkracht te verhogen door hun grondgebied en inwoners te wapenen, te beschermen 
tegen de reeds bestaande én toekomstige gevolgen van klimaatverandering. Hiervoor moeten 
lokale besturen een adaptatieplan opmaken. 

• hun visie, resultaten, ervaringen en kennis te delen met andere lokale en regionale 
overheden. Hiervoor moeten lokale besturen tweejaarlijks rapporteren via het webportaal 
“Convenant of Mayors” van de Europese Unie. 

Op 21 maart 2019 ondertekende de burgemeester van de gemeente Destelbergen het 
Burgemeestersconvenant voor Klimaat en Energie. 

Op 5 mei 2020 keurde het College van Burgemeester en Schepenen een samenwerking goed met de 
Provincie Oost-Vlaanderen voor de opmaak van het klimaatadaptatieplan, in het kader van het 
omgevingscontract. 

Op 8 februari 2022 keurde het college van burgemeester en schepenen het klimaatadaptatieplan 
principieel goed. 

Feiten en context 

Het adaptatieplan werd opgemaakt door het studiebureau Sumaqua, dat door de Provincie Oost-
Vlaanderen werd aangesteld voor deze opdracht. 

Tijdens de opmaak van het adaptatieplan kregen diverse groepen van mensen de kans om input te 
leveren: 

• vertegenwoordigers van verscheidene gemeentelijke diensten 

• individuele experts in het veld en experts van externe organisaties, zoals landbouwers, 
Provincie Oost-Vlaanderen, Natuurpunt, FARYS, Vlaamse MilieuMaatschappij,… 

• inwoners op een participatiemoment 

Het klimaatadaptatieplan bevat een risico- en kwetsbaarheidsanalyse, waarin de mogelijke impacts als 
gevolg van wateroverlast, toegenomen kans op droogte en hitte in kaart worden gebracht. 

Vervolgens worden de noden en de kansen in de gemeente Destelbergen besproken. Deze analyse geeft 
een idee van de nodige omvang, de geschikte types en de prioritaire locaties van adaptatiemaatregelen 
binnen de gemeente. Ook laat het toe om opportuniteiten te identificeren. 

Aan de hand van zes sectoren wordt dieper ingegaan op de mogelijke adaptatiemaatregelen die in 
Destelbergen kunnen gerealiseerd worden. Deze zes sectoren zijn: (1) inrichting openbaar domein, (2) 
inrichting private percelen, (3) klimaatgezonde bedrijventerreinen, (4) klimaatbestendige landbouw, (5) 
klimaatrobuuste natuurgebieden en (6) waterbeheer & openruimtebeleid. 

Ten slotte bevat het klimaatadaptatieplan een 40-tal actiepunten, die zijn onderverdeeld in de domeinen 
(1) ontharden en vergroenen bebouwd gebied, (2) versterken van de open ruimte, (3) klimaatrobuuste 
land- en tuinbouw, (4) duurzaam waterbeheer en (5) communicatie, sensibilisering en partnerships. 



 

 

Vormvereisten 

Na goedkeuring van het Klimaatactieplan door de gemeenteraad dient het plan te worden gerapporteerd 
aan Europa. 

Na twee jaar dient een ‘Monitoring report (light)’ opgemaakt: dit is een beperkte kwalitatieve rapportering, 
over o.a. wijzigingen in visie of strategie, daaraan gekoppelde budgetten en evaluatie van de 
implementatie van acties (enkel uitgebreide rapportering voor een aantal ‘key-actions’) 

Om de 4 jaar dient een ‘Monitoring report (full) opgemaakt, waarbij ook een actuele inventaris van de 
CO2 uitstoot op het grondgebied moet toegevoegd worden  

Motivering 

Klimaatverandering zal een grote impact hebben op onze maatschappij en de ecosystemen errond. Het is 
dus van belang actie te ondernemen om klimaatverandering en de gevolgen ervan zoveel mogelijk te 
beperken. Het gemeentebestuur van Destelbergen zet daarom in op de combinatie van mitigatie- en 
adaptatiemaatregelen, om klimaatverandering te beperken en de bijhorende negatieve impact op te 
vangen. 

Met het voorliggende klimaatadaptatieplan heeft het gemeentebestuur een instrument in handen om de 
gevolgen van klimaatverandering in de gemeente te temperen. 

De uitvoering van dit adaptatieplan is ook onderhevig aan voortschrijdende inzichten, opportuniteiten  en 
beperkingen die mogelijks invloed kunnen hebben op de uitvoering van bepaalde acties. 

Het klimaatadaptatieplan dient gelezen te worden als langtermijnnota die de komende jaren verder zal 
worden geconcretiseerd. Het is een 'horizontaal' beleidsplan dat de komende jaren verder vertaald moet 
worden in 'verticale' actieplannen binnen de budgettaire contouren van de meerjarenplannen. 

Financiële aspecten 

// 

Interne communicatie 

// 

Externe communicatie 

De goedkeuring van het klimaatadaptatieplan zal worden gedeeld via de gemeentelijke website en 
andere gemeentelijke communicatiekanalen.  

BESLUIT: Unaniem 

Enig artikel. Het klimaatadaptatieplan wordt goedgekeurd. 

 
 
 

SCHRIFTELIJKE EN MONDELINGE VRAGEN 
 
Raadslid Van de Walle (Vooruit) vraagt: “We vernemen jammer genoeg dat er opnieuw een aanvraag zou 
zijn voor het verkavelen van het Safaribos. Ik heb daar geruchten rond vernomen. Ook twee jaar geleden 
was er zo’n aanvraag. We herinneren ons de vijftienjarige die de lead genomen had om op Facebook een 
actie op te zetten tegen de villa’s die daar zouden worden gerealiseerd. Dat was een heel positieve actie. 
De jongeman is intussen 17 jaar en blijkbaar is er opnieuw zo’n aanvraag. Dat Safaribos is zo’n zeldzaam 
overgebleven groene snipper op de Zandberg. Dat was vroeger heidegebied. Jammer genoeg is dat 
gebied zo goed als volledig verkaveld. Het is toch belangrijk dat we die groene snippers beter zouden 
beschermen. Vandaar mijn vragen. Klopt het signaal dat er opnieuw zo’n aanvraag is? Kan u dat formeel 
bevestigen of ontkrachten, wat we ook heel graag zouden horen natuurlijk. Kan u daar wat meer details 
over geven? Gaat het opnieuw om een aanvraag om daar villa’s te realiseren? Waarover gaat het 
precies? Is het dezelfde aanvrager als vorige keer? En vooral: dergelijke aanvragen bewijzen ook de 
kwetsbaarheid van dergelijke unieke in recreatie- en woongebieden gelegen bos-en parkgebieden. Hoe 
gaan we dat in de toekomst beter beschermen? Is daar al een visie rond? Plant u concrete maatregelen? 
We weten natuurlijk dat er een RUP Kastelensite wordt uitgewerkt. Dat zal natuurlijk niet alle noden 
oplossen en niet voldoende zijn om alle groene snippers, die toch noodzakelijk zijn voor de leefbaarheid 
in Heusden, beschermd te krijgen. Vandaar mijn vragen.” 
 
Schepen Vercruyssen (Open VLD) zegt: “U zal ongetwijfeld begrijpen dat we niet inhoudelijk kunnen 
ingaan op een lopend dossier om geen procedurele fouten te maken.” 
 



 

 

Raadslid Van de Walle (Vooruit) zegt: “Het is dus een lopend dossier. Er is effectief een aanvraag. Maar 
daar kan u geen details over geven.” 
 
Schepen Vercruyssen (Open VLD) zegt: “Ik heb het zelf nog niet ingekeken maar ik heb de artikelen wel 
in de krant gelezen over een aanvraag. Dan weet ik genoeg. Het staat ook niet op het omgevingsloket. Ik 
heb dat net gecheckt. Er zou een openbaar onderzoek zijn.” 
 
Raadslid Ongena (CD&V) zegt: “Als je zegt dat de gele brief uithangt, dan is er toch een openbaar 
onderzoek aan de gang? En dan zou het toch op het omgevingsloket moeten staan?” 
 
Schepen Vercruyssen (Open VLD) zegt: “Het staat er niet op. Ik heb net gekeken. Ik zal het eens 
navragen.” 
 
Algemeen directeur Deryckere zegt: “Dat het niet op het omgevingsloket staat, klopt toch niet.” 
 
Schepen Vercruyssen (Open VLD) zegt: “Misschien is het openbaar onderzoek al afgerond.” 
 
Algemeen directeur Deryckere zegt: “Dat zou kunnen.” 
 
Schepen Vercruyssen (Open VLD) zegt: “Het is ook zeker niet op het college geweest.” 
 
Algemeen directeur Deryckere zegt: “In de aanloop naar het dossier wordt er een openbaar onderzoek 
georganiseerd. Dan wordt het beoordeeld door de diensten en dan wordt het voorgelegd ter beslissing 
aan het college. We zullen eens kijken in welke fase dat zit.” 
 
Raadslid Van de Walle (Vooruit) zegt: “Dat openbaar onderzoek is er zeker nog niet geweest. En hoe 
gaan we die snippers beter beschermd krijgen op langere termijn?” 
 
Schepen Vercruyssen (Open VLD) zegt: “Ik kan daar op antwoorden dat we iedere omgevingsaanvraag 
op een objectieve manier beoordelen. Hoe kan je iets objectiveren? Door de toepassing van de regels die 
er zijn, en die ons door de hogere overheden worden opgelegd. Als een aanvraag gedaan wordt, gaan 
we niet zomaar beoordelen. We gaan een advies aanvragen aan onze eigen diensten. Die kan ook ten 
rade gaan bij de andere diensten. Als dat bijvoorbeeld over bosgebied gaat, zullen ze zeker bij Bos & 
Groen ten rade gaan.” 
 
Raadslid Van de Walle (Vooruit) zegt: “Dit is geen bosgebied. Dit is woongebied. Dat is het probleem.” 
 
Schepen Vercruyssen (Open VLD) zegt: “Het is woongebied maar ...” 
 
Raadslid Van de Walle (Vooruit) zegt: “Vorige keer is het afgekeurd omwille van de scope van het project. 
Omdat er villa’s zouden worden gerealiseerd en dat werd door de bevoegde ambtenaar als niet 
opportuun geacht. Er is dan een duidelijk negatief advies gekomen vanuit de gemeente. Dat is eigenlijk 
mijn vraag. Betreft het eenzelfde aanvraag? Ik begrijp dat u het moet onderzoeken en moet bekijken. Zou 
u daar dan toch wel schriftelijk informatie over kunnen overmaken?” 
 

 
Raadslid Van de Walle (Vooruit) vraagt: “De tweede vraag gaat over de fusies. In de gemeenteraad van 
Melle werd afgelopen maandag een wat eigengereid initiatief gestemd waarbij het Melse college wordt 
gemandateerd om aftastende fusiegesprekken aan te knopen met de 4 gemeente van de politiezone. 
Oosterzele, zoals we hebben gelezen in de krant, reageerde kennelijk enthousiast. Melle is daar blijkbaar 
bijzonder welkom. Merelbeke wacht het concrete voorstel af en ook u, mevrouw de burgemeester, heeft 
duidelijk een afwachtende houding aangenomen, wat duidelijk een correcte houding is in dit verhaal. U 
blijft daarmee ook duidelijk binnen de krijtlijnen van het bestuursakkoord maar toch de vragen daarover, 
want het is toch een beetje een merkwaardige dans die daar zo plots wordt geopend: hoe leest u die 
plotse demarche van Melle? Wat vindt u daarvan vanuit het college? Zijn er al vragen geweest in de 
richting van Destelbergen om die gesprekken aan te knopen? Wat zijn de precieze randvoorwaarden die 
u op tafel legt op het moment dat die gesprekken er komen? Wat is voor ons de ondergrens? Waar gaan 
wij niet onder? Bent u bereid om over elke stap in dit proces open te communiceren in deze 
gemeenteraad? We vinden dat heel belangrijk dat dat gebeurt, ook in het belang van onze inwoners. Is er 
tot dusver, en dat is dan een algemene vraag los van de politiezone, met één of andere gemeente, 
formeel of informeel, al een gesprek geweest dat in de richting van een fusie hint?” 
 
Burgemeester Sierens (Open VLD) zegt: “Wij zijn van onze kant geen gesprekken aan het aanknopen. 
Wij zijn niet proactief bezig met ene of gindse gemeente te benaderen. De demarche of het initiatief van 



 

 

Melle verwondert me niet helemaal. Fusies zijn nu eenmaal een hot item. Het laatste voorbeeld is 
Lochristi/Wachtebeke. Ik denk dat bepaalde gemeenten, afhankelijk ook van de grootte en het aantal 
inwoners, toch initiatieven nemen en bekijken wat de opportuniteiten zijn. Ik heb vandaag van de 
burgemeester van Melle een uitnodiging in de mailbox gekregen, gericht ook aan de drie andere collega’s 
uit de zone. Als je een uitnodiging krijgt, ga je daar beleefdheidshalve ook op in. Ik wacht een verder 
gesprek dus af. Wij hebben ook duidelijk in het bestuursakkoord gezegd dat we de initiatieven en de 
maatregelen die Vlaanderen oplegt wat betreft fusies afwachten. We hebben nog geen signalen dat daar 
wijzigingen in komen. De financiële stimulus is er nog wel. Fusioneren, enkel en alleen om een financiële 
bonus, zou ik een verkeerde insteek vinden. Het is natuurlijk mooi meegenomen. We gaan dat ook in het 
college bespreken en ik zal de collega’s daar na het gesprek ook in betrekken. Ik vind dat je als 
gemeente sterker moet kunnen komen uit een fusie. We hebben ook onze eigen identiteit. Ik denk dat de 
vorige fusie bij sommige inwoners zelfs nog niet verteerd is. Ik denk dat we eerst het gesprek moeten 
afwachten. Als daar zaken uitkomen, zullen we daar uiteraard in alle transparantie mee naar de 
gemeenteraad komen. Dat is niet iets waar je als beleidsploeg alleen in beslist. Dat is iets waar de 
gemeenteraad en de inwoners moeten bij betrokken worden. Op dit moment is daar geen noodzaak toe 
bij ons. Wij gaan zeker het gesprek aan.” 
 
Raadslid Van de Walle (Vooruit) zegt: “Dat is bijzonder helder. Dankuwel.” 
 
Raadslid Ongena (CD&V) zegt: “Ik wil daar misschien toch nog iets aan toevoegen. De burgemeester van 
Melle heeft een duidelijk mandaat gekregen van de gemeenteraad. Is het dan ook niet opportuun om een 
duidelijk mandaat te vragen aan deze gemeenteraad om die gesprekken te voeren, en daar een 
terugkoppeling rond te doen? Anders zijn dat alleen maar gesprekken tussen twee mensen. En dan? Wie 
beslist dan wat er gaat gebeuren eigenlijk? Ik denk ergens dat alle fracties daar belang bij hebben dat er 
een zekere transparantie is.” 
 
Burgemeester Sierens (Open VLD) zegt: “Het mandaat is in Melle gegeven. Wij zijn geen vragende partij 
om een mandaat te krijgen om over fusies te gaan spreken. Melle wil over fusies spreken. Wij zijn geen 
vragende partij. Ik ga dus eerst dat gesprek afwachten. Dan zullen we bekijken of het gewenst is om een 
mandaat aan deze gemeenteraad te vragen. Nu komt het initiatief van Melle. Ik vind niet dat het aan mij 
is om hier een mandaat te vragen. Ik ga eerste luisteren wat Melle te zeggen heeft. We gaan daar in een 
volgende fase zeker over terugkoppelen maar ik ga eerst dat gesprek afwachten. Dat is uitgangspositie 
nummer 1. Ik ga hier nog geen mandaat vragen.” 
 

 
Raadslid Lebrun (CD&V) vraagt: “De vraag is aan ons gesteld of het mogelijk is om de raden terug te 
streamen.” 
 
Voorzitter D’Haene (Open VLD) zegt: “Mag ik eens vragen hoeveel volgers er waren de afgelopen 
maanden? Is er iemand in de zaal die daar een cijfer kan op plakken? Ik weet het niet.” 
 
Algemeen directeur Deryckere zegt: “5 of 6. Het was vrij ontnuchterend.” 
 
Raadslid Ongena (CD&V) zegt: “Neen, 50 à 60 views.” 
 
Voorzitter D’Haene (Open VLD) zegt: “De laatste keer was het echt slechts 5 of 6. Bert kan het 
bevestigen. Is het sop dan de kolen waard om daarin te investeren? Ik weet het niet. Nu kan het gevolgd 
worden live. Iedereen kan komen.” 
 
Burgemeester Sierens (Open VLD) zegt: “Als we de gemeenteraad terug live doen, en ik denk dat dat 
toch het opzet is, denk ik dat we genoeg binnen opgesloten gezeten hebben. De mensen kunnen gewoon 
komen. Op dit moment voelen we niet echt de noodzaak om dat de raad te streamen. Er is ook geen 
verplichting om te streamen, denk ik. En inderdaad, de cijfers... Bij de eerste gemeenteraden die we 
digitaal gehouden hebben was er wel wat eagerness om te volgen maar we hebben dat heel snel de 
dieperik zien ingaan.” 
 
Raadslid Torcq (CD&V) zegt: “Het is wel zo dat dat de drempel zou verlagen en het bestuur en de 
bevolking nauwer bij elkaar zou brengen. Hebben we die infrastructuur dan niet meer? Die hebben we 
toch gebruikt ten tijde van corona? Dan hebben we toch gestreamd?” 
 
Algemeen directeur Deryckere zegt: “We hebben dat wel degelijk technisch wat onderzocht. Het is zo dat 
het streamen van een volledig digitale gemeenteraad een relatief makkelijke uitdaging is. Van zodra je 
hybride gaat werken, moet dat toch wel anders aangepakt worden. Alleen al de audiomaterialen die 
moeten worden ingezet... Momenteel zitten we op een raming van 50 à 70.000 euro qua investering. Als 



 

 

je de statistieken van de laatste gemeenteraden bekijkt... We waren er ook van onder de indruk. We 
hebben 20 viewers gehad met een peak concurrent viewers van 5. 5 viewers tegelijk dus. Over de 
volledige gemeenteraad 20. Ik kan u ook meedelen dat we heel wat geïnteresseerde personeelsleden 
hebben. Van die 20 zullen dat zeker een vierde personeelsleden geweest zijn. Dat was voor ons ook wel 
wat ontnuchterend. Als je dat naast de investeringskosten gaat zetten...” 
 
Raadslid Ongena (CD&V) zegt: “Maar er zijn toch veel gemeentebesturen die dat doen? Ik vind dat wel 
mooi als je dat doet. U kan wel zeggen dat er niet veel kijkers zijn maar eens dat ingeburgerd geraakt, is 
dat wel een manier om die drempel te verlagen.” 
 
Algemeen directeur Deryckere zegt: “Van zodra Vlaanderen bepaalde eisen gaat stellen daarrond, zal dat 
anders zijn. Momenteel is de value for money, als je de investeringskost per viewer uitrekent, een 
moeilijke kwestie. Ik denk dat er momenteel andere prioriteiten lopende zijn.” 
 
Raadslid Van Renterghem (CD&V) zegt: “Ik heb hier even snel gecheckt op Facebook en voor de laatste 
gemeenteraad staat het aantal op 40 weergaven.” 
 
Algemeen directeur Deryckere zegt: “40 weergaven. In totaal sinds de opname, hebben er 40 mensen 
naar gekeken. Op 18.000 inwoners is dat nog altijd niet zoveel.” 
 
Raadslid Ongena (CD&V) zegt: “Het is wel al een pak meer dan de 5 à 6 mensen van daarjuist. Allee ja, 
tussen 6 of 50 en 60 zit er toch een verschil. Het is toch ‘modern’ als je een raad streamt.” 
 
Voorzitter D’Haene (CD&V) zegt: “En was een hybride opstelling niet ook problematisch? Je kan daar 
toch nog verder in gaan? Stel dat Alain ziek is en thuis wil volgen. Dat maakt het nog ingewikkelder. Op 
den duur...” 
 

 
Raadslid Scheire (Vlaams Belang) vraagt: “Vorig weekend waren er in Heusden weer 6 inbraken, meer 
bepaald in de Hooistraat. Eén is te veel, laat staan zes. Ik vraag me eigenlijk af wanneer we eens iets 
serieus gaan ondernemen om de criminaliteit in Destelbergen te bestrijden. Vooral ’s nachts. Hier wordt ’s 
nachts niet gesurveilleerd. Als je een hele nacht rondloopt, zie je niemand.” 
 
Burgemeester Sierens (Open VLD) zegt: “Criminaliteit in Destelbergen Ik denk dat dat een heel groot 
woord is. Ik denk dat de criminaliteit hier te verwaarlozen is. Inbraken zijn iets waar we jammer genoeg in 
de hele zone mee te maken krijgen. De ongelukkige inbraken in de Hooistraat waren er op het moment 
dat de storm hevig toesloeg. Een dievenbende heeft van die toestand misbruik gemaakt. Omdat ik me 
eigenlijk een beetje voorbereid had op uw vraag, heb ik aan de korpschef gevraagd of er gesurveilleerd 
wordt. We hebben dag en nacht interventieploegen die rondrijden.” 
 
Raadslid Scheire (Vlaams Belang) zegt: “Ja, rondrijden. Werkelijk rijden? Surveilleren?” 
 
Burgemeester Sierens (Open VLD) zegt: “Zou u werkelijk willen dat die mensen ’s nachts te voet door de 
gemeente lopen?” 
 
Raadslid Scheire (Vlaams Belang) zegt: “Neen, maar traag rijden met een auto. Links en rechts kijken. 
Dat wordt niet gedaan.” 
 
Burgemeester Sierens (Open VLD) zegt: “Dat gebeurt wel. Wij hebben interventieploegen. Wij hebben 
ook interventieploegen die onze hotspots, waar soms wel wat onrust is, continu monitoren. Zij zijn daar 
natuurlijk niet elk moment van de dag en de nacht. We hebben een hele politiezone te bedienen. Dat zijn 
4 gemeenten. Die ploegen waren snel ter plaatse na de inbraken. Er zijn vaststellingen gedaan. Er is 
sporenonderzoek gedaan. Inbraken blijven een zeer vervelend iets. We hebben nu ook onze ANPR 
camera’s. Om nu te zeggen dat we er voor kunnen zorgen dat er nooit meer inbraken gaan zijn in 
Destelbergen... Dat kan niet. Dat kan de politiezone ook niet garanderen. Dat is een georganiseerde 
bende. De ene zit misschien nog niet goed achter slot en grendel, en de andere dient zich al aan. Dat is 
een blijvende zorg. Maar het klopt niet dat er geen controles zijn of dat er geen politiemensen op de baan 
zijn.” 
 
Raadslid Scheire (Vlaams Belang) zegt: “Veel te weinig. Veel te weinig.” 
 
Burgemeester Sierens (Open VLD) zegt: “Dat is uw mening daaromtrent.” 
 



 

 

Raadslid Scheire (Vlaams Belang) zegt: “De mijne niet alleen. Als je met de mensen praat... Iedereen is 
van hetzelfde oordeel.” 
 
Burgemeester Sierens (Open VLD) zegt: “Ik kan nochtans zeggen dat er vanuit de politiezone ongelooflijk 
veel werk geleverd wordt en dat er continu gemonitord wordt. Dat is toch een werk waar ik mijn hoed voor 
af doe.” 
 
Raadslid Scheire (Vlaams Belang) zegt: “Ik hoop dat het beter wordt.” 
 
 
 
 

MEDEDELINGEN 
 
Schepen Vercruyssen (Open VLD) zegt: “Op 20 maart is er terug een editie van ‘Destelbergen helemaal 
schoon’. Bij deze dus een warme oproep om zoveel mogelijk groepjes te maken om met knijper en 
vuilniszak aan de slag te gaan. Je moet wel inschrijven voor 1 maart.” 
 

 
Schepen De Sutter (N-VA) zegt: “Zoals de meesten wellicht gelezen of vernomen hebben in de pers, is 
dit mijn laatste gemeenteraad als schepen maar ook als gemeenteraadslid. Ik ben iemand met veel 
werkgebonden en andere interesses. Het nadeel daarvan is dat je soms keuzes moet maken, ook al zijn 
dat positieve keuze. Het betekent toch dat je afscheid neemt van bepaalde omgevingen en dat is hetgeen 
ik vandaag formeel wil uitspreken. Wat ik niet ga doen, is bepaalde mensen danken. Dat klinkt misschien 
ondankbaar maar zo vergeet je altijd mensen. Ik zal dat misschien wel persoonlijk doen. Het is ook vaak 
naar het verleden kijken. Ik wil vandaag vooral naar de toekomst kijken en niet zozeer voor mezelf 
persoonlijk maar voor deze gemeenteraad. Ik wens in het bijzonder mijn potentiële opvolger, Koen – als 
ik tenminste even mag vooruitlopen op de stemming van de volgende gemeenteraad – het allerbeste. Ik 
ben er rotsvast van overtuigd dat hij dat met evenveel inzet en enthousiasme, of misschien nog meer, 
gaat kunnen opnemen. Ik wens dat ook te doen voor Dora, die dan mijn positie als gemeenteraadslid zal 
overnemen maar ook voor jullie allemaal persoonlijk. Zowel naar de werking toe van deze gemeenteraad 
als alles wat jullie daarbuiten aanbelangt. Ik wens jullie het allerbeste toe. Niet dat we elkaar nooit meer 
gaan zien, maar het zal toch niet meer als actief lid van deze gemeenteraad zijn. Ik ga het daarbij houden 
want het wordt hier stilaan koud. Ik heb de indruk dat we al iets te veel aan klimaatmitigatie aan het doen 
zijn in plaats van aan adaptatie. Hoe concreet kan het worden? Tot daar. Dankuwel.” 
 
Raadslid Ongena (CD&V) zegt: “Onze fractie dankt u voor uw engagement als schepen en we wensen u 
uiteraard veel succes met uw plannen. Ik spreek uit ervaring. Je gaat echt veel meer tijd hebben.” 
 
Schepen De Sutter (N-VA) zegt: “Ik heb wel mijn vrouw al moeten ontgoochelen. Ze dacht dat ik meer in 
het huishouden zou doen, maar ik vrees er een beetje voor.” 
 
Burgemeester Sierens (Open VLD) zegt: “Ik ga wel even terugblikken. Ik denk dat we een waardevolle 
partner in het college gaan moeten missen. We hadden het liever anders gezien maar we hebben 
uiteraard begrip voor uw keuze. We zijn nog altijd vrij om beslissingen te nemen. Ik merkte ook wel dat 
het met het professionele leven moeilijker en moeilijker werd. We hebben daar alle begrip voor maar we 
gaan u toch missen. We hebben ook het volste vertrouwen in Koen. We kijken uit naar de samenwerking. 
We hebben ook een kleine attentie voor u voorzien. Ik heb getwijfeld over een kist bananen. U moet goed 
weten dat Renaat al de bananen uit de fruitmand van het college opeet. We hebben toch voor iets anders 
gekozen. We hebben een beetje onze voelsprieten uitgestoken en ik denk dat je daar misschien 
contenter mee zult zijn dan met een bak bananen. We hadden normaal ook een drankje willen voorzien, 
maar dat is praktisch niet gemakkelijk. We zouden jullie graag mee uitnodigen naar sportbar Het Meer. 
Renaat, ik wens u alle succes naar de toekomst toe en ik hoop dat we u nog veel gaan tegenkomen in de 
gemeente. Dat verdient een applausje.” 
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